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EGE Bölgesi Sanayi Odası (EBSO), 
mayıs ayı olağan meclis toplantısı, 
EBSO Başkanı Ender Yorgancılar ve 
meclis üyesi sanayicilerin katılımıyla 
gerçekleşti. Yorgancılar, Hazine ve Ma-
liye Bakanı Mehmet Şimşek’in ‘Bütün 
OSB’lerin giriş çıkışlarına, bütün hal-
lerin giriş çıkışlarına vergi memurları 
koyacağız” yönündeki açıklamasını 
eleştirerek, “Sanayici vergi kaçırıyor 
algısı şık olmadı” dedi.

MENEMEN’de dekoratif beton kemerin 
yıkılması sonucu hayatını kaybeden çocuk 
doktoru Mehmet Fatih Baltacı (35) ile eşi 
Güler Baltacı (35) için, Fatih Baltacı’nın 
görev yaptığı İzmir Şehir Hastanesi’nde 
tören yapıldı. Okunan duaların ardından 
Baltacı çiftinin cenazeleri hava yolu ile 
dün, toprağa verilecekleri Ankara’ya gön-
derildi. Törende konuşan Mehmet Fatih 
Baltacı’nın babası Ali Rıza Baltacı, “Olayda 
büyük ihmal var. İyi araştırılmalı” dedi.

TORBALI’nın Pancar Mahallesi’nde 
faaliyet gösteren sandalye fabrikasında, 
dün saat 15.00 sıralarında yangın çıktı. 
Alevler rüzgarın da etkisiyle kısa sürede 
büyürken, işçiler fabrikadan tahliye edil-
di. İhbarla fabrikaya çok sayıda itfaiye ve 
sağlık ekibi sevk edildi. Çevrede korku 
yaratan yangın nedeniyle ilçeyi yoğun 
bir duman kapladı. Gazetemizin baskıya 
girdiği saatlerde itfaiye ekiplerinin alev-
lere müdahalesi sürüyordu. DHA

EBSO’dan Şimşek’e:
Bu açıklama şık değil

Doktor ve eşi için
hastanede tören

Sütünü satanSütünü satan
anneye cezaanneye ceza
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TICARET Bakanlığı aldığı kararla 
anne sütünün perakende ticarete 
ve e-ticarete konu edilerek satışı-
nın yasaklandığını duyurdu. Açık-
lamada, “Yasağa aykırı davranan 
kişiler, anne sütü satışı yapanlar, 
reklam ve tanıtım faaliyetlerinde 
bulunanlar ile bu sürece dijital 
ortamda aracılık eden platformlar 
hakkında her bir ihlal için 684 
bin liraya kadar idari para cezası 
uygulanacaktır” denildi. 

Torbalı’da sandalye 
fabrikasında yangın 
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BÜYÜKŞEHIR Belediyesi’nde Toplu Iş 
Sözleşmesi görüşmeleri çıkmaza gi-
rerken Cemil Tugay daha önce kendi-
sine ‘benimle uğraşma’ diyen önceki 
başkan Tunç Soyer’i sert dille eleştirdi. 

Isim vermeyen Tugay, “Yerel seçim-
lere 5 gün kala TIS imzalandı. Sendi-
kadan Türkiye’nin içinde bulunduğu 
ekonomik şartları dikkate almasını 
istiyorum. Geçmiş dönem başkanı-

mızın yaptığı sorumsuzluktur” dedi. 
IZELMAN ve IZENERJI çalışanları da 
perşembe 01.00’de greve çıkacak.
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Nesli Balcı Yılmaz
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“Göztepe bu, her 
şeyi yaşayacaksın”

‘Benimle uğraşma’ çıkışına‘Benimle uğraşma’ çıkışına
‘Yaptığı sorumsuzluk’ yanıtı‘Yaptığı sorumsuzluk’ yanıtı

2. LİG Play-Off’unun üçüncü 
turunda evinde 1-0 yenildiği 
Batman Petrolspor’la deplas-

manda 1-1 berabere kalarak ele-
nen Altınordu’da 1. Lig hedefi 
önümüzdeki sezona kaldı.

İZMİR’de sporu yaymak ve 
olimpik düzeyde sporcular yetiş-
tirmek amacıyla hayata 
geçirilen “Geleceğin 
Şampiyonları Pro-
jesi”nin tanıtımı 
gerçekleştirildi. 
Tanıtıma, İzmir 
Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cemil 
Tugay, İzmir Ticaret 
Odası Başkanı Mahmut Özge-
ner, Göztepe Onursal Başkanı 
Mehmet Sepil, CHP İzmir İl 

Başkanı Şenol Aslanoğlu, Ga-
ziemir Belediye Başkanı Ünal 

Işık’ın yanı sıra çok 
sayıda spor insanı 

katıldı. Başkan 
Cemil Tugay, 
“4.5 milyonluk 
şehirde mutlaka 

cevherler var. Yeter 
ki onları keşfedelim. 

Hayalimiz, 2028 Olim-
piyatları’nda İzmirli sporcuların 
bayrağımızı göndere çektirme-
si” diye konuştu. 8

Önceki dönem 
İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı 

Tunç Soyer’in 
şimdiki başkan 
Cemil Tugay’a 

‘benimle uğraşma’ 
demesinin ardından 
Tugay da kendisini 

sorumsuzlukla 
suçladı

Izmir’in son 
hüsranı Altınordu

Murat B. Babaoğlu
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Kredi kartı ile yapılan harcamalar 422 milyar liradan 405 milyar liraya inerken vatandaşın Kredi kartı ile yapılan harcamalar 422 milyar liradan 405 milyar liraya inerken vatandaşın 
sadece temel ihtiyacını aldığı, diğer harcamalar için temmuz maaş zammını beklediği belirtildisadece temel ihtiyacını aldığı, diğer harcamalar için temmuz maaş zammını beklediği belirtildi
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Dilek Çakır
Durak

‘IZMIR’DEN OLIMPIYAT‘IZMIR’DEN OLIMPIYAT
SAMPIYONLARI CIKACAK’SAMPIYONLARI CIKACAK’

RESIM Öğretmeni Serpil 
Subaşı (51) görevdeyken 
gittiği Behçet Uz Çocuk 
Hastalıkları ve Cerrahisi 
Eğitim ve Araştırma Has-
tanesi’nde tedavi gören 
çocuklar için verdiği sözü 
tutarak, emekli olduk-
tan sonra ders vermeye 
başladı. Serpil Subaşı 1 
yıl boyunca yapılan re-
simlerden sergi açtı.

EMEKLİLER, asgari 
ücretliler ve işsizlerin 
ellerine geçen sınırlı 
gelirle sadece temel 
ihtiyaçlarını karşıladığı-
nı söyleyen Ekonomist 
Dr. Osman Sirkeci, 
“Zorunlu olmayan 
harcamalar ertelenince 
kredi kartı harcamala-
rında bir nebze de olsa 
düşüş görüldü. Tüke-
tici, temmuz ayında 

maaş ve aylıkla-
ra gelebilecek 
zam nedeniyle 
harcamalarını 
temmuz sonra-
sına planlıyor. 
Çünkü ‘bugün 
yapılan bir 
harcama, yarın 
ödenemeyebilir’ en-
dişesi her geçen gün 
daha fazla hissediliyor” 
ifadelerini kullandı.

KREDI KARTINA KREDI KARTINA 
TEMMUZ MOLASITEMMUZ MOLASI  

Umutlar başka Umutlar başka 
bahara kaldıbahara kaldı

HASTA ÇOCUKLARINHASTA ÇOCUKLARIN
RESIM MUTLULUĞURESIM MUTLULUĞU
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Osman Osman 
SirkeciSirkeci
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Dilek Çakır
Durak 2

Serpil Serpil 
SubaşıSubaşı

Cemil Cemil 
TugayTugay

Tunç Tunç 
SoyerSoyer

Ender Ender 
YorgancılarYorgancılar

Filiz
Erol
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YAŞAR Üniversitesi İletişim Fakültesi’nin ev 
sahipliğinde bu yıl dördüncüsü düzenlenen ve 
Erasmus+Hareketlilik Programı kapsamında 
fonlanan Kültürlerarası Pazarlama İletişimi 
dersi, Avrupa’nın önde gelen üniversitelerinden 
öğrenci ve öğretim elemanlarını İzmir’de buluş-
turdu. Programa, Hollanda’dan Breda Univer-
sity of Applied Sciences, Almanya’dan Hochs-
chule Koblenz, Portekiz’den Porto Polytechnic 
Institute – ISCAP ve Gürcistan’dan University 
of Georgia’nın yanı sıra, Arnavutluk, Pakistan, 
Ukrayna ve Macaristan gibi ülkelerden toplam 
11 farklı ülkeden katılım sağlandı. 

Eğitim programının yanı sıra kültürel etkin-
liklere de katılan öğrenciler, Konak Belediye 
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu ile bir araya 
gelerek belediyenin çalışmalarına ilişkin bilgi 
aldı. Konak kültür gezisi, Efes Antik Kenti ve 
müze ziyareti, Karşıyaka şehir turu ile Çeşme 
ve Seferihisar gezileri sayesinde İzmir’in tarihi 
ve kültürel dokusunu tanıma fırsatı buldular. 
HABER MERKEZİ 

BORNOVA Belediyesi Hobi ve Beceri Edin-
dirme Kursları’nın yıl sonu Gala Konserleri, 
renkli gösterilere sahne oldu. Çocuk, genç ve 
yetişkin kursiyerler çeşitli sanat dallarında 
performans sergilerken, etkinliğe katılan Baş-
kan Ömer Eşki sanatın önemine vurgu yaptı.

Ayfer Feray Açıkhava Tiyatrosu’nda iki 
gün boyunca düzenlenen Gala Konserleri, 
sanat dolu bir şölene dönüştü. Farklı yaş grup-
larındaki kursiyerler, yıl boyunca öğrendikle-
rini büyük bir coşkuyla sahneye taşıdı.

Gala Konseri’nde piyanodan kemana, bağ-
lamadan gitara, kanundan vurmalı çalgılara, 
ritimden halk oyunlarına ve çocuk korosuna 
dek kadar birçok farklı branşta eğitim alan 
kursiyerler sahnedeydi. Her biri izleyiciden 
büyük alkış alırken, sahneye ilk kez çıkan 
minik sanatçılar heyecanlarıyla geceye ayrı 
bir renk kattı. Konserleri izleyenler arasında 
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki de yer 
aldı. HABER MERKEZİ 

MUĞLA’da, atık malzemelerden kilim dokumayı 
öğrenen üniversite öğrencilerine geleneksel ve 
sanatsal yaklaşımla iklim değişikliği farkındalığı 
anlatıldı. Muğla Olgunlaşma Enstitüsünde, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü ile Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Müdürlüğü işbirliğinde “Geleneksel 
ve Sanatsal İfadeyle 
İklim Değişikliği” atölye 
çalışması gerçekleştirildi. 
Öncesinde Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği 
Müdürü Ömer Bolat’ın 
katılımıyla Olgunlaşma 
Enstitüsü personeline 
yönelik “Sanat iklim dili 
olabilir. Gelin birlikte anlatmaya çalışalım” başlık-
lı söyleşi düzenlendi. Bolat, iklimin kendi başına 
değişmediğini, insanlar olarak yaşam tarzının, ya-
şam konforunun, ihtiyaçların disipline edilmediği 
müddetçe iklim değişikliğine neden olan faktörle-
rin ortadan kaldırılamayacağını söyledi.

Daha sonra Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi 
Kültürel Miras Topluluğu üyesi öğrencileri, usta 
öğreticiler eşliğinde geri dönüşümden elde edilen 
kumaş ve iplikler ile geleneksel tezgahlarda Yeşil-
yurt çaput kilimi dokudu. AA

Erasmus öğrencileri 
İzmir’de buluştu

Kursiyerler yıl boyu
öğrendiklerini sergiledi

‘Sanatsal ifadeyle iklim
değişikliği’ni dokudular

İZMİR Büyükşehir Belediyesi 
Klasik Türk Müziği Korosu, 
“Yaza Merhaba” temalı konser 
düzenledi. Ahmed Adnan Saygun 
Sanat Merkezi’nde sanatsever-
lerin tüm salonu doldurduğu ge-
ceye İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Cemil Tugay ile eşi 
Öznur Tugay, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi bürokratları, meclis 
üyeleri ve sanatçılar da katıldı. 

Şef Hüseyin Tolu yönetimin-
deki 90 kişilik dev koro, 
Türk müziğinin seçkin 
eserlerini seslendirdi. 
Başkan Tugay ile 
Öznur Tugay, konser 
boyunca seyirci-
lerle birlikte şar-
kılara alkışlarla 
eşlik etti. Şef 
Tolu, Karşıyaka 
Belediye Başkanlığı 
döneminde Dr. Cemil 
Tugay’a nazar boncuğu 
hediye ettiğini hatırlata-
rak, şans getirmesi için sahnede 
yeniden kendisine nazar boncuğu 
hediye etti. Başkan Tugay ise şef 
Tolu’ya çiçek takdim etti.

‘Yürekten kutluyorum’
Konserin sonunda konuşan 

İzmir Bü-
yükşehir 

Bele-
diye 

Başkanı 
Dr. Cemil 

Tugay, 
“Konse-

ri başından 
sonuna kadar 

inanılmaz bir duygu yoğunluğu 
ile dinledik. İzmir’e sanatın 
çok yakıştığını düşünen, buna 
yürekten inanan komşunuz, 
hemşehriniz olarak üzerime dü-
şen görevi yapmaya çalışırken, 
orkestra şefi Hüseyin Tolu’yu 

ve arkasındaki muhteşem koro-
yu tanımanıza bir nebze de olsa 
katkım olduysa bundan onur 
duyarım. Koromuzu yürekten 
kutluyorum” şeklinde konuştu.

Şef Hüseyin Tolu, “İyi ki 
geldiniz, iyi ki varsınız. Koroyu 
oluştururken 300 korist üç gün 
süren sınavdan geçti ve 90 kişi 
liyakatlı bir şekilde seçilerek 7 
dersle şimdi huzurunuza çıktı. 
Bunu başarabilen Türkiye’deki 
belki tek kurumuzdur. Des-
teklerinden ötürü Başkanımız 
Dr. Cemil Tugay’a çok teşek-
kür ediyorum” dedi.   
HABER MERKEZİ 

İzBB Klasik Türk Müziği Korosu’ndan

İzmir Büyükşehir Belediyesi Klasik Türk Müziği Korosu’nun (İzBB) Ahmed Adnan 
Saygun Sanat Merkezi’nde verdiği “Yaza Merhaba” temalı konser büyük ilgi gördü

INSTİTUT français Türkiye’nin organizas-
yonuyla, “Caz ve Akdeniz Şarkıları” turnesi 
kapsamında Türkiye’ye gelen Jérôme Ciosi Top-
luluğu, 30 Mayıs 2025 Cuma akşamı Bodrum’da 
müzikseverlerle buluşacak. Konser, saat 21.30’da 
Zai Yaşam’da gerçekleşecek.

Korsikalı besteci ve gitarist Jérôme Ciosi 
etrafında kurulan topluluk, Akdeniz’in sıcak ez-
gilerini caz müziğin özgür ruhuyla harmanlıyor. 
Topluluğun Türkiye turnesi, İstanbul, Ankara ve 
Bodrum’u kapsayan üç duraktan oluşuyor. Bod-
rum’daki konser, bu özel turun son ayağı olacak. 
Konserde, Parisli caz müzisyenlerinden oluşan 
ritim bölümüyle birlikte, Korsika’nın geleneksel 
tınılarına hayat veren isimler de sahnede olacak:

Davulda Stéphane Chandelier, Kontrbasta Fa-
bien Marcoz, Berrak sesiyle dikkat çeken şarkıcı 
Francine Massiani, Soprano saksafon ve vokalde, 
aynı zamanda topluluğun çok yönlü müzisyeni 
Jérôme Casalong sahne alacak. 

Topluluğun kurucusu Jérôme Ciosi, klasik 
gitar ve armoni eğitimini tamamladıktan sonra, 
şarkıcı babası Antoine Ciosi sayesinde çingene 
cazı, bossa nova ve geleneksel Korsika müziğiyle 
derinleşti. HABER MERKEZİ 

İzmir’de Resim Öğretmeni Serpil Su-
başı (51) görevdeyken gittiği Behçet 

Uz Çocuk Hastalıkları ve Cerrahisi 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde 
tedavi gören çocuklar için verdiği sözü 
tutarak, emekli olduktan sonra ders 
vermeye başladı. Çocuklarla 
birlikte bir yıl boyunca 
yaptığı resimlerden 
sergi açan Subaşı, 
“Resim öğretme-
ni olmadığını 
görünce, emekli 
olduktan sonra 
geleceğimi söy-
ledim. Buradaki 
öğretmenlerim, 
‘Hocam, emekli 
olduktan sonra 
burayı unutursu-
nuz’ dedi. Ancak 
ben geçen yıl emekli 
oldum ve gönüllü olarak 
gelmeye başladım” dedi.

Behçet Uz Çocuk Hastalıkları 
Cerrahisi Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi’nde, 1995 yılında açılan hastane 
sınıfında öğretmenler, tedavi gören 
çocukların eğitimlerinden geri kalma-
ması için görev yapmayı sürdürüyor. 
Kahramanlar Mustafa Öğütveren İlko-
kulu kadrosunda bulunan öğretmenler, 
hastane sınıfının yanı sıra öğrencilerin 
başucunda da ders desteği veriyor. 

‘Unutmadım, gönüllü oldum’
Çiğli Fen Lisesi’nde resim öğret-

menliği yapan Serpil Subaşı (51), 

sosyal sorumluluk projesi kapsamında 
geldiği hastanede, hastane sınıfı öğret-
menleriyle tanıştı. Bu süreçte hastane 
sınıfında öğretmenlik yapmak istediği-
ni dile getiren Subaşı’nın talebi, görev 
yaptığı ilçenin farklı olması nedeniyle 

gerçekleşmedi. O dönemde 
emekli olduktan sonra gö-

nüllü olarak hastaneye 
geleceğini söyleyen 

Serpil Subaşı, 
geçen yıl emekli 
olduktan sonra 
sözünü tuttu. 
Haftada bir gün 
hastaneye gelip 
çocuklara resim 
dersi vermeye 

başlayan Subaşı, 
öğrencilerle bir-

likte yapılan resim-
leri bir yıl boyunca 

biriktirerek hastanede 
sergi açtı. Serginin açılışını 

Behçet Uz Çocuk Hastalıkları ve 
Cerrahisi Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi Başhekimi Doç. Dr. Dilek Orbatu 
yaptı. Geçen yıldan bu yana gönüllü 
olarak haftanın bir günü geldiğini söy-
leyen Serpil Subaşı, “Resim öğretmeni 
olmadığını görünce, emekli olduktan 
sonra geleceğimi söyledim. Buradaki 
öğretmenlerim, ‘Hocam, emekli ol-
duktan sonra burayı unutursunuz’ dedi. 
Ancak ben geçen yıl emekli oldum 
ve gönüllü olarak gelmeye başladım. 
Özellikle onkoloji, endokrin ve birçok 
serviste yatan çocuklarımız ile birlikte 

resim yapıyoruz” diye konuştu.

‘Onlar mutlu olsun’ 
Çocukların odasına ilk kez resim 

dersi için gittiğinde kendisi-
ni hemşire sandıklarını 
dile getiren Subaşı, 
“Öğretmen olduğu-
mu, birlikte resim 
yapacağımızı 
söylediğim-
de çok mutlu 
oluyorlar. Başta 
isteksiz olanlar 
bile daha sonra 
resim dersi 
keyifle bitiriyor. 
Karaciğerimden 
rahatsızlandığım 
için ben de bir süre 
hastanede kaldım. Bu ne-
denle tedavi gören çocukları 
daha da iyi anlayabiliyorum. Tedavi 
gören çocuklarımızın en çok morale 
ihtiyacı var. Onları mutlu etmek, 
moral vermek adına çocuklarımızla 
olmaya karar verdim” ifadelerini 
kullandı.

Serpil Subaşı, sözlerini şöyle 
sürdürdü:

“Nezih Yaşar Bor ve Gülistan Çelik 
Hocam da çok iyiler, bana kucak 

açtılar ve seve seve geliyo-
rum. Bir tuval üzerin-

deki resimde aslında 
çok sayıda tedavi 

gören çocuğu-
muzun çizgileri, 
boyaması var. 
Bunu yan yana 
gelip birlikte 
yapamasalar da 
bitirdiklerinde 
aslında birlikte 

bir çalışmanın 
sonucu olduğunu 

söylüyorum. Bunu 
bilmek bile onlar için 

bir sosyalleşme aracı ve 
mutluluk kaynağı oluyor. Bana 

tekrar ne zaman geleceğimi sordukla-
rında çok mutlu oluyorum. Kaybetti-
ğimiz öğrenciler de oldu, onların derin 
hüznünü hissediyoruz ama elimizden 
geldiğince soğukkanlı olup diğer ço-
cuklarımıza destek oluyoruz.” DHA

Serpil öğretmen, emekli olduktan sonra verdiği sözü tuttu

Tedavideki çocuklara
RESiM DERSi VERiYOR
Behçet Uz Çocuk 
Hastalıkları ve Cerrahisi 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde tedavi 
gören çocuklara 
resim dersi veren ve 
1 yıl boyunca yapılan 
resimlerden sergi açan 
emekli öğretmen Serpil 
Subaşı, “Onların mutlu 
olduğunu görmek beni 
de mutlu ediyor” dedi

7 aydır lösemi tedavisi gören 7’nci 
sınıf öğrencisi Nevzat Efe Susam (12) 
ise “Serpil Hocamla resim yaparken 
çok mutlu oluyorum. Derslerde yaptı-
ğımız resimlerimizi sergilediği için de 
ayrıca mutlu oldum. Sağlık durumumuz 

nedeniyle sergiye katılamadık ama 
fotoğraflara bakacağız. Resim yaptıkça 
motive oluyorum, mutlu oluyorum. Onları 
görmesem de resimleri diğer arkadaşla-
rımla yapmış oluyorum. Bize böyle destek 
çıktıkları için onları çok seviyorum” dedi.

‘Öğretmenlerimi çok seviyorum’

Serpil Serpil 
SubaşıSubaşı

“YAZA MERHABA” KONSER“YAZA MERHABA” KONSERii

İlker İlker 
ÇobanÇoban

Bodrum’da Caz ve 
Akdeniz Rüzgarı

Jérôme Jérôme 
CiosiCiosi
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ÖZGE UĞULU

1953 yılında, Kore Savaşı’nda meydana gelen 
çarpışmalarda, Türk Tugayı 155 şehit verdi. 

1952 yılında, 
Yunanis-
tan’da kadın-
lara seçme 
hakkı verildi.

1902 
yılında, 
bilim insanı 
Thomas 
Edison pili 
buldu.

Yunanistan’da Yunanistan’da 
kadınlara kadınlara 

seçme hakkıseçme hakkı

Edison Edison 
pili buldupili buldu

Kore’de 155  şehit verdikKore’de 155  şehit verdik

1937 
yılında, 
Volkswa-
gen ilk 
otomobil 
fabrikasını 
kurdu. 

Volkswagen’ın Volkswagen’ın 
ilk fabrikasıilk fabrikası

Paris Komünü düştüParis Komünü düştü
1871 yılında, Paris’i ele geçiren devrimci 

hükümet Paris Komünü düştü. 
MENEMEN’de dekoratif beton 
kemerin yıkılması sonucu ha-
yatını kaybeden çocuk doktoru 
Mehmet Fatih Baltacı (35) ile 
eşi Güler Baltacı (35) için İzmir 
Şehir Hastanesi’nde tören yapıl-
dı. Adli Tıp Kurumundaki otopsi 
işlemlerinin ardından Baltacı 
çiftinin cenazeleri, İzmir Şehir 
Hastanesi bahçesine getirildi.

İl Sağlık Müdürü Burak Öz-
top, törende yaptığı konuşmada, 
Mehmet Fatih Baltacı’nın tayini-
nin geçen yıl Van’dan İzmir’e 
çıktığını söyledi. Baltacı, ailesi-
ne başsağlığı dileyen Öztop, “35 
yaşında, hayatının ve mesleğinin 
en verimli çağında aramızdan 
ayrıldı. Henüz tamamlayacak 
çok hayali, iyileştirecek daha 
çok hastası varken tarifsiz bir 
üzüntüyle sevenlerine veda 
etti.” dedi. Okunan 
duaların ardından 
Baltacı çiftinin 
cenazeleri hava 
yolu ile Anka-
ra’ya gönde-
rildi.

Çiftin 
cenazelerinin 
bugün Gölbaşı 
Merkez Cami-
si’nde ikindi vakti 
kılınacak namazın 
ardından toprağa veri-
leceği öğrenildi. Törene İzmir 
Şehir Hastanesi Başhekimi Prof. 
Dr. Orhan Gökalp, hastanede 
görev yapan sağlık çalışanları ve 

olayda hayatını kaybeden çiftin 
yakınları katıldı.

1	kişi	tutuklandı	
Törenin ardından doktor 

Mehmet Fatih Balta-
cı’nın babası Ali 

Rıza Baltacı, basın 
mensuplarına 
açıklamada bu-
lundu. Baltacı, 
“İhmal olduğu-
nu düşünüyor 
musunuz?” 

şeklindeki soru 
üzerine “Hem de 

çok. İhmalden baş-
ka ne olabilir. Rüzgar 

esmiş veya esmemiş. De-
mek ki ihmal var orada. Sağlam 
yapılmayan bir şey. İllaki düşe-
cekti. Büyük ihmal var. Basın 
olarak sizlerden ricam, hukuksal 

ve idari yönden tüm aşamaların 
takip edilmesini istiyorum.” diye 
konuştu. Öte yandan olayla ilgili 
gözaltına alınan, salonu işlet-
tiğini söyleyen İ.C. çıkarıldığı 
mahkemece tutuklandı. AA

‘Yaşanan olayda 
büyük ihmal var’

Dekoratif beton kemerinin üzerlerine devrilmesi sonucu yaşamını 
yitiren doktor Mehmet Fatih Baltacı’nın babası Ali Rıza Baltacı, “Sağlam 

yapılmayan bir şey. İllaki düşecekti. Büyük ihmal var” diye konuştu

KONAK ilçesinde sokakta ana su borusunun 
patlaması nedeniyle çok sayıda araç, ev ve işye-
rinde hasar oluştu. 19 Mayıs Mahallesi 737 So-
kak’ta İzmir Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel 
Müdürlüğüne (İZSU) ait ana su borusu henüz 
belirlenemeyen bir nedenle patladı. Tazyikli 
olarak metrelerce yükseğe çıkan su nedeniyle 
bazı ev ve iş yerlerini su bastı. Çevreye yayılan 
taşlar ve su nedeniyle ilk belirlemelere göre 5 

araç zarar gördü. 
İhbar üzerine olay 
yerine polis, itfaiye 
ve İZSU ekipleri 
sevk edildi. Hattaki 
suyun kesilmesinin 
ardından onarım ça-
lışmasına başlandı. 
Çalışmalar nedeniy-

le bölgede su kesintisi yaşandı. 
Patlamada panelvan aracı zarar gören Ragıp 

Düzce, saat 05.30 sıralarında patlama sesiyle 
uyandığını söyledi. Dışarı çıktıklarında metre-
lerce yükseğe çıkan suyu fark ettiklerini belirten 
Düzce, şunları kaydetti: “Arabalarımızı çekme-
ye çalıştık fakat çekemedik. Çünkü yukarıdan 
taşlar yağıyordu. Ekiplere haber verdik. Muhtara 
bildirdik. Yaklaşık iki saat sonra su kesilebildi. 
Evler, marketler su aldı. Can kaybımız yok çok 
şükür ama mal kaybımız oldu. Belediye ekipleri 
zararımızın karşılanacağını söyledi.” AA-DHA

İsale hattı patladıİsale hattı patladı
araçlar zarar gördüaraçlar zarar gördü

Göztepe ile Altay arasında oyna-
nan karşılaşmada Altay kalecisi 

Ozan Evrim Özenç’i korner direğiy-
le yaraladığı gerekçesiyle yargılanan 
Mehmet Nihat A., 5 ay hapis ve 6 
bin 200 lira para cezasına çarptırıldı. 
Mahkeme, hükmün açıklamasının 
geri bırakılmasına hükmetti.

Göztepe ile Altay arasında 27 
Kasım 2022’de oynanan karşılaşma-
da Altay tribünlerinden atılan işaret 
fişeğiyle Göztepe taraftarı Mehmet 
Çakır yaralandı. Bu sırada Göztepe 
tribünlerinden sahaya atlayan Meh-
met Nihat A., korner direğiyle Altay 
kalecisi Ozan Evrim Özenç’e vurdu 
ve maç tatil edildi. Türkiye Futbol 
Federasyonu (TFF) her iki ekibi de 
hükmen mağlup saydı. Çıkan olayla-
rın ardından Mehmet Nihat A. gözal-
tına alındı. Emniyetteki işlemlerinin 
adliyeye sevk edilen Mehmet Nihat 
A., çıkarıldığı mahkeme tarafından 
tutuklandı.

Özenç	şikayetçi	olmadı
Mehmet Nihat A., hakkında, ‘Kas-

ten öldürmeye teşebbüs’ suçundan 

15 yıla kadar hapis cezası istemiyle 
iddianame hazırlandı. Mehmet Nihat 
A., Şubat 2023’te tahliye edildi. 
Hazırlanan iddianameyi inceleyen 
İzmir 3’üncü Ağır Ceza Mahkemesi 
görevsizlik kararı verdi ve dosyayı 
3’üncü Asliye Ceza Mahkemesi’ne 
gönderdi. 3’üncü Asliye Ceza Mah-
kemesi de görevsizlik kararı vermesi 
üzerine bu kez dosya bir üst mahke-
me konumunda bulunan İzmir Bölge 
Adliye Mahkemesi’ne gitti. 

İncelemeler sonrası İzmir Bölge 
Adliye Mahkemesi dosyayı yeniden 
İzmir 3’üncü Ağır Ceza Mahkeme-
si’ne gönderdi. Öte yandan yargı-
lamanın kasten yaralama suçundan 
yapılmasına karar verildi. Yargılama 
süresinde Özenç, sanıktan şikayetçi 
olmadı.

Direk,	kamu	malı	sayıldı
İzmir 3’üncü Ağır Ceza Mahke-

mesi’nde geçen hafta görülen duruş-
mada karar çıktı. Sanık avukatları-
nın katıldığı duruşmada mahkeme 
heyeti, sanık Mehmet Nihat A.’ya 
önce ‘Kasten yaralama’ suçundan 4 

bin 700 lira adli para cezası, kamu 
malı sayılan korner direği için ‘Mala 
zarar verme’ suçundan 5 ay hapis ve 

‘Yetkisiz olarak müsabaka alanına 
girme’ suçundan 1500 lira para ceza-
sı verdi. DHA

Kaleciye korner direğiyle vuran sanığa

5 ay hapis cezası5 ay hapis cezası
Göztepe ile Altay 
arasında oynanan 
maçta, Göztepe 
tribünlerinden sahaya 
atlayarak Altay kalecisi 
Ozan Evrim Özenç’i 
korner direğiyle 
yaraladığı gerekçesiyle 
‘Kasten yaralama’ 
suçlamasıyla 
yargılanan Mehmet 
Nihat A., 5 ay hapis 
ve 6 bin 200 lira para 
cezasına çarptırıldı

Mahkeme, 
anılan suçlardan 
hükmün açık-
lanmasının geri 
bırakılmasına 
hükmetti. Mehmet 
Nihat A.’yı spor 
müsabakaları 
izlemekten 1 yıl 
meneden mahke-
me heyeti, ayrıca 
‘Spor alanına 
yasak madde so-
kulması’ suçun-
dan ise beraatine 
hükmetti.

1 yıl maçları 
izleyemeyecek

Ali Rıza Ali Rıza 
BaltacıBaltacı
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Hamitoğulları 
Yılan

Hilal Hilal 
ÖnalÖnal

Mustafa Mustafa 
GünayGünay

 Yunus  Yunus 
YunusoğluYunusoğlu

‘İlk Yardım’ turnuvasında 
zamana karşı yarıştılar

İzmir Büyükşehir Belediyesi 
ve Çağdaş Yaşamı Destekleme 
Derneği iş birliği ile dernek-

ten burs alan öğrencilere 
yönelik İzmir Büyükşehir 
Belediyesi İlk Yardım 
Eğitim Merkezi’nde 
“Afetlerde İlk Yar-
dım Eğitimi” verildi. 
Teorik eğitimlerin ar-
dından Kültürpark’ta 
“İlk Yardım Uygu-
lama Turnuvası” 
düzenlendi. Gruplar 
halinde en iyi müdaha-
leyi yapmak için müca-
dele eden öğrenciler, ade-
ta zamanla yarıştı. Senaryo 
gereği, sıkışmalı trafik kazasından 
yaralı kurtarma, kalp masajı yap-
ma, 112’yi arayarak bilgilendirme 
gibi çeşitli ilk yardım müdahaleleri 
yapıldı. Turnuvaya beş ekip olmak 
üzere 18 kişiden oluşan bursiyer 
öğrenciler katıldı.

Yılda 2 bin kişiye eğitim
Turnuva hakkında bilgi veren 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Sağlık İşleri Dairesi Başkanı 
Ahmet Soner Emre, “İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi Sağlık İşleri 
Dairesi Başkanlığı İlk Yardım 
Merkezi’mizde yılda 2 binden 
fazla kişiye sertifikalı ilk yardım 
eğitimi veriyoruz. Çağdaş Yaşa-

mı Destekleme Derneği 
ile yaptığımız anlaşma 
kapsamında, dernekten 
burs alan öğrencile-
re ücretsiz şekilde 
sertifikalı ve ücretsiz 
eğitimler veriyoruz. 
Eğitimlerin sonunda 
da öğrenciler arasında 

ilk yardım turnuva-
sı gerçekleştiriyoruz. 

Bu turnuvanın sonunda 
kazanan gruba Sağlıklı Yaş 

Alma Merkezi üyeleri-
mizin ürettiği Atatürk 
bilekliklerini hediye 
ediyoruz. Kursi-
yerler çok çeşitli 
alanlarda eğitim 
alan kişilerden 
oluşuyor. Tıp 
fakültesi öğren-
cilerinden tutun, 
hukuk öğrencileri-
ne kadar çok çeşitli 
gruplar var. Bu se-
beple pratik yapmaları 
çok önemli. Teorik eğitim, pratik 
eğitimle birlikte hafızaya yerle-
şiyor. Burada öğrencilerin pratik 
yapmalarını sağlıyoruz ve afet 

durumunda oluşabilecek heye-
canı da üzerlerinden atmalarına 
destek oluyoruz” dedi.

Depremzede öğrenci de var 
Turnuvaya katılarak ilk 

yardım yapan Dokuz Eylül 
Üniversitesi Matematik 
Öğretmenliği Bölümü öğ-
rencisi Gülse Datlı, “İlk 
yardım eğitimi almayı 
her zaman istiyordum 
ama fırsatım yoktu. 

Böyle bir fırsat karşı-
ma çıkınca eğitimle-
re katıldım. Ben aynı 
zamanda bir deprem-
zedeyim. Adana’da 
bir deprem yaşadım. 
Bence herkesin böyle 
bir eğitim alması ge-

rekiyor. Depremi yaşa-
dıktan sonra bunu daha 

iyi fark ettim. Edindiğiniz 
bilgiler sadece teoride kal-

dığında hissedemiyorsunuz. 
Burada uygulamalı olarak eği-

tim alınca o stresi gerçekten his-
sediyorsunuz. Ülkemizde sürekli 
afetler yaşadığımız için böyle 
eğitimlere herkesin ulaşabilmesi 

gerekiyor” diye konuştu.

Tıp öğrencisine pratik oldu
Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi 

öğrencisi İbrahim Enes Bayrakçı, 
turnuvada eğlenerek 

deneyim elde ettiğini 
belirtti. Bayrakçı, 

“Derneğimiz ve İzmir 
Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından 

yapılan eğitimlere 
gönüllü olarak ka-
tıldık. Teorik eği-

tim aldık, ardından 
bu bilgileri turnuva 

ile pratiğe döktük. 
Ben tıp fakültesin-

de bu bilgileri teorik 
olarak çok iyi öğreniyorum ama 
iş pratiğe gelince kolay değil. Bir 
kaza anında beş yaralı olabiliyor 
ve soğukkanlı bir biçimde en kritik 
durumda olanı seçmeniz gerekiyor. 
Teoride öğrendiğiniz adımların 
pratikte aklınıza gelmesi gerekiyor. 
İlk yardım, hem gelecekteki mes-
leğim hem de bir vatandaş olarak 
görevim. Burada kendimizi geliş-
tirmiş olduk” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Kurban etleri ihtiyaç 
sahiplerine gidecek

KONAK Belediyesi, yaklaşan Kurban Bayra-
mı’nda bağış sahipleriyle ihtiyaç sahibi vatandaş-
ları yine bir araya getirecek. Duyarlı vatandaşların 
kurban eti bağışları, Konak Belediyesi tarafından 
sıcak yemek olarak vatandaşlara ulaştırılacak. 
Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü tarafından 
düzenlenen dayanışmaya katılarak kurban eti 
bağışı yapmak isteyenler, 0232 425 04 34 numa-
ralı telefonu arayabilecek. Başvurunun ardından 
görevli personel, kurban etlerini belirtilen adresten 
alarak soğuk hava deposuna teslim edecek. Kur-
ban bağışları aşevinde, hijyenik şartlarda kavurma 
halinde pişirilerek servise hazırlanacak. Yanında 
pilav da ikram edilecek olan kavurmalar, ihtiyaç 
sahiplerine bayram boyunca ulaştırılacak. Konak 
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Bayram-
ların en güzel yanı, paylaşmak ve dayanışmadır. 
Bu yıl da kurban bağışlarınızı ihtiyaç sahiplerinin 
sofralarına sıcak yemek olarak ulaştırıyoruz. Ba-
ğışlarınız belediyemiz tarafından hijyenik koşul-
larda hazırlanacak ve bayram boyunca dağıtılacak. 
Gelin, bu bayramda dayanışmayı birlikte çoğalta-
lım” ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Bornova’da ‘mahalle 
meclisleri’ başlıyor

Afetlerde İlk 
Yardım Eğitimi 
alan öğrenciler, İlk 
Yardım Uygulama 
Turnuvasına 
katılarak aldıkları 
eğitimi pratiğe 
dönüştürdü. Canlı 
ve cansız mankenler 
üzerinde müdahalede 
bulunan katılımcılar 
arasında depremzede 
öğrenciler ve tıp 
fakültesi öğrencileri 
de vardı

Uzman Moriwaki 
deprem için geldi
AKTİF fay hattı üzerinde yer alan Torbalı’da, 
olası depremlere karşı toplumsal farkındalığı 
artırmak amacıyla önemli bir seminer düzen-
leniyor. Torbalı Belediyesi’nin 
ev sahipliğinde gerçekleşecek 
“Depreme Hazır Mıyız?” başlıklı 
seminere, Japonya’dan dünyaca 
ünlü deprem uzmanı Yoshinori 
Moriwaki konuk olacak. Bugün 
saat 18:00’de, Torbalı Belediye 
Kültür Merkezi Konferans Sa-
lonu’nda gerçekleştirilecek olan 
seminerde, Türkiye ve Japonya’nın depreme 

karşı geliştirdiği stratejiler 
karşılaştırmalı olarak ele alına-
cak. Yüksek mimar ve inşaat 
mühendisi olan Moriwaki, 
deprem öncesi, sırası ve son-
rasında yapılması gerekenler 
konusunda kapsamlı bilgiler 
sunacak.Torbalı Belediye Baş-
kanı Övünç Demir, düzenlene-

cek seminerin yalnızca bir etkinlik değil, ilçede 
yıllardır yürütülen afet bilinci çalışmalarının 
bir parçası olduğunu vurguladı. Başkan Demir, 
“Torbalı olarak aktif bir fay hattı üzerinde. Bu 
gerçekle yüzleşmekten kaçamayız ama bilinç-
li, hazırlıklı ve organize olabiliriz. Afet İşleri 
Müdürlüğü’nü kurduk, enkaz sahamızı inşa 
ettik, TAKUT timimizi oluşturduk. Moriwaki 
seminerde hayat kurtaran bilgileri vatandaşlarla 
paylaşılacak. Tüm halkımızı bekliyoruz” ifade-
lerini kullandı. HABER MERKEZİ

İşareti alan ‘menemen’e
Menemen’de yoğun ilgi
Menemen 
Menemeni’nin 
coğrafi işaretini 
alan Menemen 
Belediyesi AK Parti 
İzmir Milletvekili 
Ceyda Bölünmez 
Çankırı’nın 
katılımıyla 
menemen yaparak 
bu başarıyı kutladı
TÜRK Mutfağı Haftası, bu 
yıl Menemen’de anlamlı bir 
programla kutlandı. Menemen 
Şehir Parkı’ndaki etkinlikte 
coğrafi işaret alan Menemen 
Menemeni sunumu yapıl-
dı. AK Parti Genel Merkez 
Yerel Yönetimlerden Sorumlu 
Başkan Yardımcısı, İzmir 
Milletvekili Ceyda Bölünmez 
Çankırı, Menemen Kayma-
kamı Fatih Yılmaz, İzmir İl 
Kültür ve Turizm Müdürü 
Sadık Doğruer, AK Parti İz-
mir İl Yönetim Kurulu üyeleri 
ile AK Parti Menemen İlçe 
Başkanı Hakkı Durmaz ve 
MHP Menemen İlçe Başkanı 
Barbaros Çalışçı katıldı. 

‘Bize nasip oldu’
Menemen’e ilişkin tanıtım 

filminin izlenmesiyle baş-
layan programda Menemen 
Belediye Başkanı Aydın Peh-
livan, “Menemen Mutfağı bir 
geleneğin adıdır. 
Bu mutfağın kal-
binde, hepimi-
zin yakından 
bildiği bir 
Menemen 
Yemeği 
yer alı-
yor. İsmini 
ilçemizden 
alan bu eşsiz 
yemeğin coğ-
rafi işaret tescili, 
yıllar sonra yine bu 
toprakların evlatlarına, bizle-
re nasip oldu” dedi. AK Parti 
İzmir Milletvekili Çankırı 
ise, “Türk Mutfağı Haftası, 

sadece ülkemizde değil, yurt 
dışındaki 253 temsilciliği-
mizde de kutlanıyor. Mene-
men’de de bir kent mutfağı 

projesinin olmasını 
çok önemsiyoruz. 

Menemen Me-
nemeni’nin de 

coğrafi işaret 
almasını 
önemsiyor, 

ilçemize ha-
yırlı olmasını 

diliyorum” diye 
konuştu. Mene-

menli Araştırmacı 
Yazar Oktay Özen-

gin’in Menemen yemeğinin 
tarihini anlatmasının ardından 
protokol birlikte Menemen 
yapıp katılımcılara ikram etti. 

BORNOVA Kent Konseyi’nin katılım-
cı yerel yönetim anlayışıyla başlattığı 
Mahalle Meclisleri’nin ilki, Kazım Dirik 
Mahallesi’nde gerçekleştirildi. Yoğun 
katılımın olduğu toplantıya Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki de katıla-
rak mahalle sakinleriyle kahvaltı yaptı 
ve sorunlarını dinledi. Kazım Dirik 
Mahallesi’nin büyüklüğüne dikkat çeken 
Başkan Ömer Eşki, “Bu mahalle toplan-
tılarının ilki. Olabildiğince vatandaşlarla 
buluşmaya çalışacağız. Amacımız sadece 
konuşmak değil, burada vakit geçire-
rek doğrudan sizlerle diyalog kurmak” 
dedi. Toplantının ana gündemini afetlere 
hazırlık olurken Bornova Belediyesi 
Afet İşleri Müdürü Sinan, “Depremler 
nedeniyle geçmişte büyük acılar yaşa-
dık. Başkanımızın önceliklerinden biri 
olan afetlere hazırlık kapsamında, her 
mahallede afet sonrası destek ekipleri 
kurmak için yola çıktık. Bu doğrultudaki 
ilk adımı Kazım Dirik Mahallesi’nde atı-
yoruz” dedi. HABER MERKEZİ

Hem eğlendiler
hem sahiplendiler

Aydın Aydın 
PehlivanPehlivan

Ceyda Ceyda 
Bölünmez Bölünmez 

ÇankırıÇankırı
Sadık Sadık 

DoğruerDoğruer

Nilüfer Nilüfer 
Çınarlı Çınarlı 
MutluMutlu

Ahmet Ahmet 
Soner Soner 
EmreEmre

GülseGülse
 Datlı Datlı

İbrahim İbrahim 
Enes Enes 

BayrakçıBayrakçı

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan

Övünç Övünç 
DemirDemir

Yoshinori Yoshinori 
MoriwakiMoriwaki

KARŞIYAKA Belediyesi tarafından düzenlenen 
“Yaza Merhaba Festivali”, patili dostlar ve hayvan-
severleri Cordelion Taypark’ta bir araya getirdi. Gün 
boyu süren festival, hem çocuklara hem de hayvan 
dostlarına hitap eden birbirinden renkli etkinliklerle 
keyifli anlara sahne oldu. Festivalin 
tüm geliri, Yuvaloji Vakfı aracılığıyla 
Bakioğlu Can Dostlarım Yaşam Merkezi 
ve Bakım Evi’ndeki hayvanların ihti-
yaçları için bağışlandı. Çocuklar; şişme 
oyun alanları, atölyeler, pamuk şeker 
ve popcorn gibi ikramlarla keyifli anlar 
yaşarken, köpekler de özel yarışmalarda yeteneklerini 
sergiledi. Sahiplendirmenin teşvik edilmesi amacıyla 
festival kapsamında barınaktan sahiplenilen köpekler 
için sertifika töreni düzenlenerek farkındalık yaratıldı. 
Ayrıca Volkan Akdeniz’in sunduğu “Çocuk ve Köpek 
İletişimi” semineri ile pet kuaförlüğü temalı workshop, 
hem bilinçlendirdi hem bilgilendirdi. Karşıyaka Beledi-
ye Başkanı Yıldız Ünsal, “Patili dostlarımız, hayatımıza 
neşe, sevgi ve sadakat katıyor. Karşıyaka Belediyesi 
olarak can dostlarımızın yaşam hakkını korumak ve 
koşullarını iyileştirmek amacıyla çeşitli çalışmalar ger-
çekleştiriyoruz. Sahiplenmeyi teşvik etmek ve toplum-
sal duyarlılığı artırmak da en az fiziksel çalışmalarımız 
kadar önemli” diye konuştu. HABER MERKEZİ 

Yıldız Yıldız 
ÜnsalÜnsal
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‘Rekabetçiliğimizi
hızla kaybediyoruz’
TEMIZ enerji sektörünün Türkiye ve dün-
yadaki paydaşlarını bir araya getiren 3’üncü 
Wenergy Expo Temiz Enerji Teknolojileri 
Fuarı, sektörün gelecek vizyonunun tartışıl-
dığı oturumlara sahne oldu. Wenergy kap-
samında düzenlenen “Nasıl Yeşile Dönece-
ğiz?” ana temalı ENSİA Özel Oturumu’nda, 
Türkiye’nin rüzgâr ve güneş enerjisi 
ekipman üretimi özelinde rekabetçi maliyet 
yapısından hızla uzaklaştı-
ğına dikkat çekildi.  ENSİA 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Onur Günduru, Türkiye’de 
enerji verimliliği yatırım-
larının önündeki en önemli 
engelin finansmana erişim 
sorunu olduğunu söyledi. 
Türkiye’nin enerji verimli-
liğinde de eksikleri olduğu-
nun altını çizen Günduru, 
“Eksiklerimiz olsa da mevzuatımız ulusla-
rarası pratiklerden çok uzakta değil. Ancak 
sorunumuz finansman tarafında. Yapmamız 
gereken ‘çok enerji tüketiyorum hemen 
bir yenilenebilir enerji yatırımı yapayım’ 
demek değil. Önceliği enerji verimliliğine 
vererek, enerji israfını ortadan kaldırmaya 
ya da minimal düzeye çekmeye yarayan bir 
sistem kurmakta yatıyor. Bu sistemi kurdu-
ğunuzda zaten fazla bir yatırım yapmaya 
gerek kalmadığı gibi işletmenin kayak ve-
rimliliğini de optimum seviyede tutma şansı 
oluyor” dedi. HABER MERKEZI

EBSO’dan Şimşek’e:
Bu açıklama şık değil
Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet 
Şimşek’in OSB’lerin 
giriş çıkışlarına vergi 
denetmenleri koyup 
tüm araçların kontrol 
edileceğine yönelik 
sözünü eleştiren 
EBSO Başkanı 
Ender Yorgancılar, 
“Sanayici vergi 
kaçırıyor algısı şık 
olmadı” dedi
EGE Bölgesi Sanayi Odası 
(EBSO), mayıs ayı olağan mec-
lis toplantısı Meclis Başkanı H. 
İbrahim Gökçüoğlu idaresinde, 
EBSO Başkanı Ender Yorgancı-
lar ve meclis üyesi sanayicilerin 
katılımıyla gerçekleşti. Yorgancılar, 
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek’in ‘Bütün OSB’lerin giriş 
çıkışlarına, bütün hallerin giriş 
çıkışlarına vergi memurları koya-
cağız. Bütün büyükşehirlerin giriş 
ve çıkışlarına, ana arterlerine kalıcı 
maliyecileri koyacağız’ yönündeki 
açıklamasına eleştirerek, “OSB’ler 
planlı kalkınma modeli çerçevesin-
de üretimin merkezidir. Denetime 
açık konumlarıyla başta vergi ve 
sosyal güvenlik yükümlülüklerinin 
yerine getirilmesinde kayıtlı ekono-

minin temelidir. Üreten, istihdam 
sağlayan, döviz getiren sanayi-
ciye vergi kaçırıyor algısı 
şık olmamıştır. Zaten 
tamam mı, devam mı 
diye düşünen sanayici 
önünü göremezken 
bu çok talihsiz bir 
açıklama oldu, Bizim 
polisiye tedbirlere 
değil, para ve maliye 
politikasının eşzamanlı 
yürütüldüğü, üretimin 
desteklendiği bir politikaya 
ihtiyacımız vardır” dedi.

‘En çok ret Almanya’dan’
2024 yılında vize başvuru-

sunda bulunan 163 ülke arasında 
Türkiye’nin ikinci sırada olduğunu 

aktaran Yorgancılar, “Ret oranında 
ise 86. sıradayız. Vize alma sorunu 

devam ederken, Schengen 
vizesinde, Türk şirketler 

ve çalışanları için ‘ticari 
sır’ olarak nitelendi-
rilen şirketlerin son 
3 aylık banka harca-
ma dökümlerinin de 
artık ‘zorunlu evrak’ 
statüsüne alınması ne 

hukuki ne de ticari olarak 
doğru değildir. İller bazında 

baktığımızda, İzmir özelinde 
hala üzülerek Almanya’nın en fazla 
ret veren ülke olduğunu görüyoruz. 
Onu İtalya, Yunanistan ve Romanya 
takip ediyor. Sanayici için yeşil 
pasaport konusu acilen devreye 
alınmalıdır” ifadelerini kullandı. 

Sütünü satan anneye
684 bin liralık ceza

TICARET Bakanlığı aldığı kararla anne sütünün pe-
rakende ticarete ve e-ticarete konu edilerek satışının 
yasaklandığını duyurdu. Bakanlıktan yapılan açıkla-
mada, “Son dönemde, başta Facebook ve Instagram 
gibi dijital mecralar olmak üzere çeşitli platformlarda, 
anne sütünün bireylerce ticari bir mal haline getirile-
rek, satışa sunulmaya çalışıldığı yönünde Ticaret Ba-
kanlığı’na çeşitli bildirimler ulaşmıştır. Bu durumun 
yol açabileceği sağlık riskleri dikkate alınarak yapılan 
değerlendirmeler sonucunda, kamu sağlığının ve 
tüketicilerin korunması amacıyla, anne sütünün pe-
rakende ticarete ve elektronik ticarete konu edilerek 
satışı yasaklanmıştır. Yorum, ilan, tanıtım ve forum 
gibi dijital ortamlarda anne sütü alım-satımına yöne-
lik içeriklerin paylaşılması ve bu tür işlemlere aracılık 
edilmesi de yasak kapsamına alınmıştır. Yasağa aykırı 
davranan kişiler, anne sütü satışı yapanlar, reklam ve 
tanıtım faaliyetlerinde bulunanlar ile bu sürece dijital 
ortamda aracılık eden platformlar hakkında her bir 
ihlal için 684 bin liraya kadar idari para cezası uygu-
lanacaktır” denildi. HABER MERKEZI

Ölen danaların
parası iade edildi

BÜYÜKBAŞ hayvan yetiştiriciliği yapmak 
isteyen bir kişinin, internet sitesinden satın 
aldığı ve üç gün içinde ölen 3 dana nedeniyle 
haklı olduğuna hükmederek, banka hesa-
bından gönderdiği 10 bin liralık kaporanın 
iadesine karar verdi. Hayvanları yetiştiricilik 
yapmak için banka kredisi çekerek yatırım 
amaçlı aldığını anlatan N.Y, “Danaları 1,5 
aylık diye aldım ancak 10 günlük çıktı. 
Hayvanlar kamyondan indiğinde ishaldi. 
Getirenlere bunu söyledim ama ‘süt çok 
içmiş’ dediler. Meğerse danalar hastaymış, 
enfeksiyon kapmışlar. Veteriner iğne falan 
yaptı ama kurtaramadık. Savcılığa şikayette 
bulundum. Ben mağdur oldum, başkaları ol-
masın, görmeden almasınlar” dedi. Tüketici-
ler Birliği Genel Başkanı Mahmut Şahin, “Bu 
tarz bir olayı yaşayan bütün tüketiciler hakem 
heyetine başvurup parasını geri alabilir. 
Birçok hakem heyetine örnek olacak bir karar 
verilmiş” dedi. Satıcıya elden ödenen 30 bin 
liranın herhangi bir belgesi olmadığı için geri 
alınamadığını belirten Şahin, satıcıya ödenen 
miktarın belge üzerinden ispatının oldukça 
önemli olduğunu sözlerine ekledi. AA

‘Yazlık kiralasan bile 
içeri giremeyebilirsin’
GAYRIMENKUL Hukuku Derneği Başkanı Ali 
Güvenç Kiraz, yazlık kiralama konusunda vatandaşların 
dikkat etmesi gereken en önemli hususun, kısa süreli 
kiralama düzenlemesi olan “Konutların Turizm Amaçlı 
Kiralanması Faaliyetlerinin Düzenlenmesine İlişkin Yö-
netmelik” kapsamında kiralamanın yapılması gerektiğini 
söyledi. Bu düzenlemeye göre 1 yıl içinde 3 defa ve 
100 gün altında yapılan tüm kiralamaların kısa süreli ve 
turizm amaçlı kiralama olarak değerlendirileceğini dile 
getiren Kiraz, kiraya verenin Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğından kısa süreli kiralama ruhsatını 
almış olması ve bunu taşınmazın 
görülen bir dış mekanına koyması 
gerektiğini anlattı. Kiraz, “Yeni 
düzenlemeyle yazlıklarda malik-
lerin oy birliği gerekir. Aksi halde 
çeşitli platformlar üzerinden kira 
sözleşmesi yapmalarına ve parasını 
ödemelerine rağmen site kapısından 
içeriye alınmayabilirler. Devre mülklerde ise devre mülk 
sahibi veya bağımsız bölümü kullanan ortak maliklerin 
kat malikleri kurul kararıyla alacakları ruhsat kapsamın-
da devre mülklerin kısa süreli kiraya verilmesi müm-
kündür. Eğer yapı ruhsatsız ise mühürlenmesi halinde 
kiracılar da tahliye edilir” dedi. AA

Ali Ali 
GüvençGüvenç

‘Temel ihtiyaç’ alınıyor
temmuz ayı bekleniyor
Vatandaş temel 
ihtiyaçları haricindeki 
diğer ihtiyaçları 
için temmuz ayında 
yapılabilecek 
asgari ücret zammı 
ve emekli maaş 
artışlarını bekliyor. Bu 
durum 1 haftalık kredi 
kartı harcamalarının 
422 milyardan 405 
milyar liraya inmesine 
neden oldu   

Türk lirasındaki değer kaybı, 
azalan taksit sayısı ve yüksek vade 
farkları nedeniyle vatandaş kartla 

harcamalarını azaltıyor. Merkez Bankası 
verilerine göre, 28 Mart 2025’te 422,6 
milyar lira olan kartlı harcamalar, 16 
Mayıs haftasında 405,1 milyar 
liraya geriledi. En fazla kart 
harcaması 135,1 milyar lira 
ile market ve AVM sektö-
ründe gerçekleşti. AVM 
ve mağaza ziyaretleri-
nin alışverişe dönme 
oranının da düştüğü 
belirtildi. Türkiye’de 
dijital bankacılık müş-
teri sayısı 120 milyonu, 
kredi kartı sayısı ise 130 
milyonu geçti. Kartlar 
nakdin yerini alırken, bor-
cunu ödeyemeyenlerin sayısı 
da hızla artıyor. 

‘Temkinli davranılıyor’
Yılın altıncı ayına yaklaşırken, Tür-

kiye ekonomisinde yaşanan gelişmelerin 
vatandaşın cüzdanına doğrudan yansıma-
ya başladığını aktaran Sokak Ekonomisti 
Dr. Osman Sirkeci, “Artan enflasyon, 
fiyatlardaki hızlı yükseliş ve gelir artışla-
rının yetersiz kalması, özellikle dar gelirli 
kesimde temkinli bir harcama davranı-
şını zorunlu kılıyor. Emekliler, asgari 
ücretliler ve işsizler, ellerine geçen sınırlı 
gelirle temel ihtiyaçlarını karşılamaya 
çalışırken, zorunlu olmayan harcamaları 

erteleyerek ayakta kalmaya çalışıyor. Bu 
durum, tüketicinin harcamalarında 

‘frene bastığını’ net biçimde or-
taya koyuyor. Tüketici, bugünü 

değil yarını düşünerek hareket 
ediyor. Gelirinin yetersizli-

ğini bilen yurttaş, geleceğe 
dönük bir belirsizlik içinde 
hareket ediyor. Bu neden-
le bugünden itibaren hem 

ekonomik hem de siyasi 
gelişmelere göre pozisyon 

alan, ihtiyatlı bir tüketici pro-
fili ile karşı karşıyayız” dedi.

‘Sahada yüzde 50’
2025’in ilk yarısının hem fiyatların 

hem de enflasyonun hızla arttığı bir 
dönem olduğunu vurgulayan Dr. Sirkeci, 
“Nisan ve Mayıs aylarında maliyetlerdeki 
artış, market raflarındaki fiyatlara doğ-
rudan yansıdı. Aynı dönemde herhangi 
bir ek gelir artışıyla desteklenmeyen 
dar gelirli kesim, maaşlarıyla ay sonunu 
getirmekte zorlanmaya başladı. Maliye 
Bakanı’nın da kabul ettiği üzere, fiyat 
artışları toplumun büyük kısmı için ciddi 
bir baskı oluşturmuş durumda. Resmi ve-
rilere göre yılın ilk dört ayında enflasyon 
yüzde 13 düzeyinde gerçekleşti. Ancak 
vatandaşın hissettiği ve gündelik yaşa-

mında karşılaştığı fiili enflasyon bunun 
çok daha üzerinde. Gıda, kira, ulaşım ve 
temel tüketim kalemlerinde yaşanan fiyat 
artışları, TÜİK tarafından açıklanan oran-
ların ötesine geçerek, halkın alım gücünü 
önemli ölçüde erozyona uğrattı. Önü-
müzdeki iki ayda açıklanacak verilerle 
birlikte enflasyonun resmi düzeyde yüzde 
15-16’ya ulaşması bekleniyor. Ancak 
sahada hissedilen artış oranının yüzde 
40-50 bandında olduğu görüşü hâkim” 
diye konuştu. 

‘Acil olmayan erteleniyor’
Temmuz ayında yapılması beklenen 

maaş zamlarının, vatandaş için kritik bir 
dönemeç olarak görüldüğünü aktaran Dr. 
Osman Sirkeci, “Emekliler, memurlar ve 
asgari ücretliler, hükümetin açıklayacağı 

yeni maaş düzenlemelerini bekliyor. 
Ancak bu artışların bile son bir yılda 
yaşanan fiyat artışlarını karşılayamaya-
cağı düşünülüyor. Bu nedenle tüketiciler, 
şimdiden temkinli davranarak harcamala-
rını minimum seviyeye çekmiş durumda. 
Acil olmayan ihtiyaçlar erteleniyor, 
temel tüketim kalemlerinde daha uygun 
fiyatlı alternatiflere yönelme gözlemle-
niyor. Giyim, ev eşyası, teknoloji ve tatil 
gibi alanlarda talep düşerken, market 
alışverişlerinde dahi ürün karşılaştırma-
ları yapılarak alışveriş listeleri yeniden 
şekillendiriliyor. Tüketici, harcamalarını 
temmuz ve sonrası için planlamaya çalı-
şıyor; çünkü ‘bugün yapılan bir harcama, 
yarın ödenemeyebilir’ endişesi her geçen 
gün daha fazla hissediliyor” ifadelerini 
kullandı.

‘Tasarrufu ihtiyaçtan yapıyor’
Enflasyonun yanı sıra ekonomik 

geleceğe dair belirsizliğin de vatan-
daşın harcamalarını frenlemesinde 
etkili olduğunu dile getiren Dr. Sir-
keci, “Tüketici, önünü göremediği 
için tasarruf yapmaya çalışıyor. An-
cak bu “tasarruf” çoğu zaman eldeki 
gelirden artırmak değil, harcamaları 

kısmak anlamına geliyor. Zorunlu 
ihtiyaçlarda dahi minimum harca-
mayla yetinme eğilimi yaygınlaşmış 
durumda. Vatandaşlar, gelecekteki 
maaş artışlarının sınırlı kalacağına 
inanıyor ve olası bir ekonomik kriz 
veya siyasi gelişmeye karşı hazırlık-
lı olmak istiyor. 

Osman Osman 
SirkeciSirkeci

Onur Onur 
GünduruGünduru

 Ender  Ender 
YorgancılarYorgancılar

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Filiz
Erol
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CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ne yönelik 
soruşturma kapsamında “ahtapot” benzetmesi 
yapması üzerine CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 
“Ahtapotun besledikleri” ve “ahtapotun bezdir-
dikleri” diyerek iki farklı şema paylaştı. Özel, 
“Tayyip Bey’in ahtapotunda, beşli çete dediğimiz 
40 Haramiler, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti 
soygunu, KKTC soygunu, çadır satan Kızılay’ın 
vurgunu, 17-25 Aralık, dört bakan, ayakkabı 
kutuları, Yunus Emre Vakfı soygunu, dezenfektan 
satan bakan, Türgev ve Ensar var”  dedi. Özel, 
“İşte bu da ahtapotun canından bezdirdikleri; bir 
elinde işçi, bir elinde esnaf, bir elinde emekçi, 
bir elinde çiftçi... Gençlerin geleceğini tüketti 
ahtapotun ta kendisi. Memuru, işsizi, bitirdiniz 
memleketi! Al sana ahtapot bu! Al sana ahta-
pot! Reis’in tarif ettiği ahtapot Özgür Özel’in 
ellerinde!” diye konuştu. AK Partili üyelere de 
seslenen Özel, “Gün gelip devran dönünce bütün 
AK Partililer korkacak ama biz kimseye sen niye 
o partideydin demeyeceğiz” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

İZMİR’DE tartışmalı süreçlerden geçen 
Balçova’nın İnciraltı Bölgesine ilişkin 
1/100.000 ölçekli çevre düzeni planı askıya 
çıkarıldı. İnciraltı Gelişim Derneği konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, “Sırada 5000 
ve 1000’lik revize planlarımızı bekliyoruz. 
İnşallah da İzmir 6. idare Mahkemesi’nde 
yürüyen davamızda da haklı sonucu almayı 
umut ediyoruz” ifadelerini kullandı. Söz 
konusu raporda, “Yaklaşık 550 hektarlık 
yüzölçümüne sahip saha için “İzmir-Manisa 
Planlama Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre 
Düzeni Planı” “L18” numaralı paftada yapı-
lan plan değişikliği ile “Turizm Tesis Alanı” 
ve “Bölge Parkı / Büyük Kentsel Yeşil Alan” 
kullanımlarına ilişkin alansal lekeler tekrar 
düzenlenmekte olup “Turizm Tesis Alanı” 
fonksiyonu, “Tercihli Kullanım Alanı” ola-
rak güncellenmektedir” denildi. Üst ölçekli 
planda yapılan bu değişiklik alt ölçekli plan-
ların oluşturulmasına da yol gösterici olacak. 
HABER MERKEZİ 

AK Parti İzmir İnsan Hakları Başkanı Tuğbanur 
Atılğan, 27 Mayıs darbesinin yıl dönümü dolayısıyla 
Konak Meydanı’nda basın açıklaması gerçekleştirdi. 
Atılğan, “27 Mayıs sadece tek bir darbe tarihi değildir. 
Maalesef ülkemizde darbeci zihniyetin doğuşunu ve 
vesayet mekanizmalarının kurgulanmasını temsil eder. 
Bugün 27 Mayıs 1960 darbesinin yıldönümünde ve-
sayetçi ve darbeci zihniyeti kınamak için bir aradayız” 
açıklamasında bulundu. Konak Meydanı’nda açıkla-
mayı okuyan Atılğan, “Darbeye giden yolun taşlarının 
döşenmesinden, darbenin yapılışına; hukuksuz Yas-
sıada yargılamalarından millî iradeye kasteden idam 
kararlarına kadar her yönüyle demokratik siyasetimiz 
üzerinde büyük yaralar bırakmıştır. 1957’den sonra 
darbe tehditleri aleni bir hal almış ve darbe planları 
ayyuka çıkmıştır. Dönemin CHP Genel Başkanı İsmet 
İnönü darbenin başına geçen ve hemen ertesi sabah 
kendisini arayıp “emrinizdeyiz Paşam” diyen Cemal 
Gürsel’e “büyük is başardınız asıl ben sizin emriniz-
deyim” diyerek CHP’nin darbecilikle tarihi ilişkisini 
açıkça dile getirmiştir. O tarihten bugüne CHP her 
türlü darbenin ya önünde ya arkasında ya da yanında 
durmuştur” dedi. HABER MERKEZİ

Özel’den Erdoğan’a
‘Ahtapot’lu yanıt

İnciraltı planları 
askıya çıkarıldı

AK Parti: Vesayete 
karşı dik duracağız

‘Uğraşma’ çıkışına‘Uğraşma’ çıkışına
‘Sorumsuz’ yanıtı‘Sorumsuz’ yanıtı

Önceki dönem İzBB Başkanı Tunç Soyer’in ‘benimle uğraşma’ dediği 
Cemil Tugay, sendikanın yüzde 30’luk zam teklifini kabul etmeyişini 
Soyer’in sorumsuzluğu olarak niteledi. Sendika ise anlaşma 
sağlanamadığını belirtip perşembe 01:00’de greve çıkma kararı aldı

Sendikanın taleplerini göz ardı etmedik-
lerini vurgulayan ve ödeyemeyecekleri 
bir ücretin altına imza atmayacaklarını 

vurgulayan Başkan Cemil Tugay, “Ben 
tabii ki, sendikalarımızın taleplerini göz ardı 
etmiyorum. Grev yapma hakkı da onlara aittir. 
Bu hakkı kullanıp, kullanmama kararını onlar 
verecekler. Bir önceki basın toplantısında 
anlatmaya çalıştığım gibi yönetmemiz gereken 
bir bütçemiz var ve bu talepleri karşılayacak 
gelirimiz yok” dedi.

“13 milyar yük”
Belediyenin 1 yıllık yüzde 30 zam teklifine 

itiraz eden sendika greve çıkma noktasında 
çalışmalara başlarken, istenen zamların bele-
diye bütçesine 13 milyar liraya mal olacağını 
kaydeden Tugay, “Kafa karıştırıcı şeyler söy-
lüyorlar. Biz geçen ay ara zam şeklinde bir 
zam yaptık. Yüzde 30’a yakın bir artış 
önerdik, bugün İZELMAN şirketinde 
en düşük ücret 59 bin liranın üzerin-
dedir. 76 bine kadar çıkıyor, bizim 
istediğimiz rakamlarla. Türki-
ye’nin içinde bulunduğu şartlarda 
bunun iyi bir teklif olduğunu düşünüyorum. 
Biz elimizden gelenin en iyisini vermeye çalı-
şıyoruz. Mesele şu, bizim önerdiğimiz rakamla 
bir artış yaşandığında yıllık 6 milyar lira bir 
yük ilave edilecek. Bizlere en son ilettikleri 
teklifte yüzde 65’lik bir artış istiyorlar. Bu artış 
13 milyar liraya tekabül ediyor. Dolayısıyla 
ödeyemeyeceğimiz bir ücretin altına imza 
atmamız mümkün değil” ifadelerini kullandı. 

‘Aynı sorumsuzluğu yapmam’
İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne ait İZSU, 

İZDOĞA, İZBETON ve İZULAŞ’ta örgütlü 
Türk-İş’e bağlı Belediye İş Sendikası İzmir 
Şubeleri ile o dönemin İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç Soyer arasında yerel 
seçimlere 5 gün kala TİS imzalandığını hatır-
latan Tugay, DİSK’le bu anlaşma üze-
rinden masaya oturduklarını söyledi. 
Tugay, “Bir grev kararının yaratacağı 
olumsuz kararları bu bizim 
sorumluluğumuzda 
değil diyerek 

kenara çekilemezler, olumsuz her olaydan hep 
beraber sorumluyuz. Ben, daha önce de söy-
lediğim gibi aklıselimin bu sürecin sonunda 
galip geleceğine inanıyorum, daha fazlasını 

veremediğimiz için üzgünüm 

ama Türkiye’nin içinde bulunduğu ekonomik 
şartların dikkate alınmasını istiyorum. Geçmiş 
dönem başkanımızın yaptığı sözleşme sorum-
suzluk, aynı sorumsuzluğu ben gösteremeye-
ceğim” dedi.

İzmir Büyükşehir Be-
lediyesi şirketlerinden 
olan İZENERJİ, İZELMAN 
ve Ege Şehir Planlama 
işçileri, Toplu İş Sözleş-
mesi (TİS) görüşmelerinde 
uzlaşmaya varılamaması 
nedeniyle bir araya gelip, 
perşembe günü saat 01.00 
itibarıyla grev uygulaması-
na başlayacaklarını duyur-
du. DİSK/Genel-İş İzmir 2 

No’lu Şube Başkanı Er-
can Gül, “2025-2026 yıl-

larını kapsayan toplu 
iş sözleşme görüş-
melerimizin üze-
rinden 5 ay geçmiş 
olmasına rağmen 

hala sonuç alınamadı. Bu 
süreçte İzmir Büyükşehir 
Belediyesi biz emekçilerin 
insanca yaşamaya yetecek 
bir ücret talebine karşılık 
sefalet ücreti dayatmak-
tadır. Kazanımlarımızı 
tartışmaya açmak isteyen 
işveren, ne yazık ki masa-
daki çözüm ihtimalini her 
geçen gün zayıflatmakta. 
Geldiğimiz bu aşamada, ta-
leplerimizin karşılanmama-
sı halinde, perşembe günü 
saat 01.00 itibariyle yasal 
grev hakkımızı kullanaca-
ğız” diye konuştu.

‘Greve 
çıkıyoruz’

Geçtiğimiz günlerde Cemil  
Tugay’ın kendisini hedef alan 
söylemleri nedeniyle sosyal medya 
hesabından açıklama yapan İzBB 
önceki dönem Başkanı Tunç Soyer, 
“Cemil Tugay yine beni suçlamış. 
Kendisini defalarca uyarmama 
rağmen benimle uğraşmaktan, beni 
düşman göstermeye çalışmaktan 
vazgeçmediği için beni “sorum-

suz” ilan etmiş. Asıl sorumsuzluk; 
sorumsuzluğu bana reva görüp 
iktidarın ekonomi politikalarına laf 
söylememektir. Sayın Cemil Tugay, 
beni sansürlemek, konuşmamı 
engellemek, şikayet etmek, ihbar 
etmek, size de CHP’ye de, İzmir’e 
de hiç bir şey kazandırmayacak. 
Yeter artık, benimle uğraşmaktan 
vazgeçin” ifadelerini kullanmıştı. 

“Yeter artık benimle uğraşma”

Dilek
Çakır Durak

‘Konak Belediyesi
 batık hale geldi’

AK Parti Konak İlçe Başkanı 
Mehmet Sait Başdaş, Konak 
Belediyesi’nin bir yıllık çalışma-
sını değerlendirmek üzere basın 
toplantısı düzenledi. Başdaş, 
“Belediye Başkanı önceki dönem 
eleştirdiği CHP’li belediye baş-
kanının 5 yılda bıraktığı borcun 
3 katını sadece bir yılda yaptı. 
Partisinin iç çekişmelerinden 
Konaklı vatandaşlarımız zarar 
görüyor. Borçlar artıyor, hiz-
metler azalıyor. Borçlar artıyor 
maaşlar ödenemiyor. Çalışan 
mutsuz, Konaklı mutsuz. Tek 

mutlu olan ise Nilüfer Çınarlı 
Mutlu. Belediye Başkanı işçi ve 
memur maaşlarını ödeyebilmek 
için bankalardan geri ödemesi 
550 milyon TL olan kredi çekmiş 
fakat bu parayı işçilere dağıtmak 
yerine başka alanlara harcamış” 
ifadelerini kullandı.

‘Batık belediye’
Başkan Mutlu’nun kentsel dö-

nüşüm projesi sözünü tutmadığını 
belirten Başdaş, “Konak Bele-
diye Başkanı seçim vaatlerinde, 
‘Konak’ın ilk ve öncelikli sorunu 

kentsel dönüşüm ve biz kentsel 
dönüşümü başlatacağız’ diyor-
du. Geçen bir yıllık görev süresi 
sonunda görülen o ki Sayın Başkan 
da önceki belediye başkanları gibi 
bunu 5 yıllık görev süresi boyunca 
vatandaşı oyalama aracı olarak kul-
lanmayı düşünüyor. Borçsuz olan 
bir belediye 6 yılda CHP’nin kötü 
yönetimi sebebiyle kiraya çıkan, 
borçlu bir belediye haline geldi. Bu-
gün çalışanın maaşını ödeyemeyen, 
batık bir belediye oldu. Konak’ta 
batmış bir belediye var” şeklinde 
konuştu. HABER MERKEZİ

AK Parti Konak İlçe 
Başkanı Mehmet Sait 
Başdaş, CHP’li Konak 
Belediye Başkanı Nilüfer 
Çınarlı Mutlu’yu soyadı 
üzerinden eleştirerek, 
“Konak halkı ve 
çalışanları mutsuz ama 
Nilüfer mutlu. Maalesef 
belediye, batık hale 
geldi” dedi

EFES Selçuk Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel, Kıyı 
Ege Belediyeler Birliği olağan meclisinde konuştu. İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu’na destek 
veren Başkan Sengel, “Bizler umudu yitirenlerin coğrafya-
sında değil, umudu yeşertenlerin coğrafyasındayız” dedi. 
Üreticinin toprağa küstüğünü, gençlerin de umutlarıyla ve-
dalaştığını kaydeden Sengel, “Ne yazık ki bu sadece doğanın 
değil aynı zamanda demokrasimizin, hukuk sistemimizin, 
insanoğlunun da yangın yerine dönüştüğü bir dönem oldu. 
Türkiye Belediyeler Birliği Başkanımız ve İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkanımız Sayın Ekrem İmamoğlu’nun 
tutuklanması, görevden alınan belediye başkanlarımız, sustu-
rulan gençlerimiz sadece birer haber başlığı değil, hepimizin 
ruhuna işleyen olumsuzluk olduğunu söylemek istiyorum. 
Ama bizler umudu yitirenlerin coğrafyasında değiliz” dedi. 
Yerel yönetimlere uygulanan baskının karşısında Türkiye 
Belediyeler Birliği ve Kıyı Ege Belediyeler Birliği’nin ortak 
mücadele etmesinin önemine değinen Başkan Sengel, “Biz 
yerel demokrasiyi korumak adına, yerel demokrasiyi yücelt-
mek adına ve gerçekten halkın en yakın kendini hissettiği 
kamu kurumu olan belediyelerin ayakta durması adına çok 
büyük mücadeleler veriyoruz. Bu mücadelenin birer parçası 
da kuşkusuz birliklerdir” dedi. HABER MERKEZİ

‘Ortalık yangın 
yerine döndü’

CemilCemil
TugayTugay

Sait Sait 
BaşdaşBaşdaş

Filiz Ceritoğlu Filiz Ceritoğlu 
SengelSengel

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel
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BUCA Belediyesi, Söğüt mevkiinde bulunan ve 
Kent Lokantalarına destek amacıyla üretim yapı-
lan seraya yönelik sabotaj girişimine karşı birlik, 
beraberlik ve dayanışmayı pekiştirmek amacıyla 
toplu fide dikimi gerçekleştirecek. Dikim töreni, 
bugün saat 10.00’da Kaynaklar’da yer alan 
Tarımsal Üretim Merkezi’nde yapılacak. Buca 
Belediye Başkanı Mimar Görkem Duman, sosyal 
medya hesapları üzerinden yaptığı duyuruda 
tüm vatandaşları fide dikimine katılmaya ve bu 
anlamlı dayanışmaya destek vermeye çağırdı.

Başkan Duman açıklamasında şu ifadelere yer 
verdi: “Seramıza yönelik sabotaj girişimine karşı 
hep birlikte umut ekeceğiz. Bu dayanışmaya 
ortak olun, el birliğiyle seramızı yeniden yeşer-
telim. Karşımızda ne kadar büyük kötülük olursa 
olsun, biz halkımız ve ülkemiz için çalışmaya 
devam edeceğiz. Bildiğimiz doğru yoldan asla 
vazgeçmeyeceğiz.”

Fide dikim törenine katılmak isteyen vatan-
daşlar için Buca Belediyesi önü ve Hasanağa 
Bahçesi’nden saat 09.00’da araç kaldırılacağı 
belirtildi. HABER MERKEZİ 

BAHAMALAR bayraklı “Brilliance Of 
The Seas” isimli kruvaziyer, 2 bin 253 
yolcusuyla Muğla’nın Bodrum ilçesine 
geldi. Limasol Limanı’ndan sonra rotasını 
Muğla’ya çeviren 294 metrelik dev gemi, 
Bodrum Limanı’na demirledi. Gemide, çoğu 
ABD’li 2 bin 253 yol-
cu ile 874 personel 
bulunduğu belirtildi. 
Pasaport işlemlerinin 
ardından gemiden 
inen yolcular, çarşıyı 
gezdi, Bodrum Kale-
si, Bodrum Antik Ti-
yatro, Mindos Kapısı 
ve Yel Değirmenleri 
gibi tarihi ve turistik 
alanları ziyaret etti. Tatilciler tur otobüsle-
riyle geldikleri Bodrum Antik Tiyatro’yu 
gezerek rehberlerden bilgi aldı. “Brilliance 
Of The Seas”, bir sonraki durağı Kuşadası 
Limanı’na gitmek üzere akşam saatlerinde 
demir aldı. AA

KUŞADASI’NDA ormanlara yakın bölgeler-
de yaşayan yaban domuzları, özellikle akşam 
ve gece saatlerinde yiyecek bulmak için ilçe 
merkezine iniyor. Çöp konteynerleri ve tarım 
arazilerinde yiyecek arayan domuzlar, zaman 
zaman cadde ve plajlarda da görüntüleniyor. 
Sevimli bulundukları için bazı vatandaşlar 
tarafından beslenen domuzların beslenmemesi 
gerektiği konusunda uyarılarda bulunulurken, 
DKMP ekipleri ise domuzların insanlarla 
temasını önlemek amacıyla termal kameralı 
dronlar kullanarak hayvanların yoğunlukta 
olduğu bölgeleri tespit etti. Belirlenen nokta-
lara yerleştirilen tuzaklı kafeslerle yakalanan 
yaban domuzları, tekrar doğal yaşam alanları-
na bırakılıyor.

DKMP yetkilileri, yaban domuzlarının yer-
leşim alanlarından uzak tutulması için belirli 
bölgelere yem bırakılarak hayvanların yönlen-
dirilmesine yönelik çalışmaların da sürdüğünü 
açıkladı. DHA

Buca’da kötülüğe karşı 
umut fideleri dikilecek

Bodrum’a kruvaziyerle 
2 bin 253 turist geldi

Kent merkezine inen
domuzlara karşı tuzak

Anjiyo ünitesininAnjiyo ünitesinin
ilk hastası o olduilk hastası o oldu

İzmir’de mide ağrısı 
şikayetiyle gittiği 
hastanede kalbi 2 
kez duran, 2 kez de 
ritim bozukluğuna 
giren 46 yaşındaki 
Cemile Tekin, tıkalı 
damarın açılmasıyla 
sağlığına kavuştu. 
Buca Seyfi Demirsoy 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde yeni 
açılan anjiyo ünitesinin 
ilk hastası olan Tekin, 
“Şu an ikinci baharımı 
yaşıyor gibiyim” dedi

İzmir’de mide ağrısı şikayetiyle 
başvurduğu hastanede kalbi 2 
kez duran, 2 kez de ölümcül ritim 

bozukluğu yaşayan hasta, doktorların 
zamanında yaptığı müdahale sayesin-
de iyileşti. 

Buca ilçesinde yaşayan 46 yaşın-
daki Cemile Çetin, geçen hafta evinde 
mide ağrısı şikayetiyle Buca Seyfi De-
mirsoy Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
Acil Servisine başvurdu. Doktorların 
muayenesi sırasında acil serviste 2 
kez yaklaşık 30’ar saniye kalbi duran 
Çetin, elektroşok ve ilaç tedavileri sa-
yesinde hayata döndürüldü. Kalp krizi 
geçirdiği belirlenen hasta, Kardiyoloji 
Uzmanı Doç. Dr. Sedat Taş tarafın-
dan anjiyo bölümüne alındı. Çetin’in 
kalbine giden ana damarlardan birinin 
tıkalı olduğu tespit edilerek, hastaya 
vakit kaybedilmeden anjiyo kararı 
verildi. Anjiyo sırasında kalbi 2 kez 
ölümcül ritim bozukluğu atağı geçiren 
hastaya anjiyo sırasında da 2 kez 
elektroşok tedavisi uygulandı. Tıkalı 
damarın dakikalar içinde açılarak stent 
takılmasıyla Çetin hayata tutundu.

“Öldüm mü?” diye sormuş
Cemile Çetin, 2 gün boyunca 

yaşadığı göğüs ağrısını mide ağrısı 
sandığını, o nedenle önemsemediğini 

söyledi. Hastanenin 
acil servisine gittiğinde 
fenalaştığını belirten Çe-
tin, şunları kaydetti:

“Bir baktım 
ameliyathanedeyim. 
Her şey aniden, 
hızlı hızlı oldu. 
Anjiyo olunca ben 
de eşim de şaşırdık. 
Beni dar bir masaya 
yatırdılar. Sonra bir 
hemşire ‘komplikas-
yon oldu’ dedi, durdu-
lar. Bir an gözümü açtım 
ve başımı kaldırdım, makinayla 

kalp masajı yapıyorlar-
dı. Bilinçsiz mi, bilinçli 

mi söyledim bilmiyorum, 
‘öldüm mü?’ dedim. Baş 

ucumdaki hemşire ‘ha-
yır, hayır yaşıyorsun, 
geldin’ dedi. O ara o 
da ağlıyordu galiba. 
Ben o an anladım kötü 
olduğumu. O ara gidip 
gelmişim birkaç defa.”

Çetin, doktor ve hem-
şirelere teşekkür ederek, 

“Şu an ikinci bahar gibi. 
Ölmüş olabilirdim. Şu saatten 

sonra bazı şeyleri gerçekten erteleme-

mek gerekiyor. Bugün varsınız yarın 
yoksunuz. Şu an çok iyiyim.” dedi.

‘Bilinci yerinde değildi’
Kardiyoloji uzmanı Doç. Dr. Sedat 

Taş da Çetin’in şanslı bir hasta ol-
duğunu, kendilerine başvurduğu gün 
anjiyo ünitesinin hizmete açıldığını 
ve Çetin’in ilk hastaları olduğunu 
anlattı.

Hastayı hayatta tutmak için sefer-
ber olduklarını aktaran Taş, “Saniyeler 
içinde şoklamazsanız bu hastayı kay-
bedersiniz. Biz hemen şok cihazıyla 
şokladık, hasta döndü. Bir yandan da 
ben ve arkadaşlarım hastanın tıkalı 
damarını açmak için uğraştık. Anjiyo-
sunu yapınca ana damarın, yani bütün 
kalbi besleyen damarın kökünden 
tıkalı olduğunu gördük. Bilinci yerin-
de değildi. Hastamız, damarını açma 
sürecinde ikinci kez ölümcül ritim 
bozukluğuna girdi.” diye konuştu.

Taş, hastanın yaşına göre sol ana 
koroner damarının tıkalı olmasının 
nadir görüldüğünü kaydederek, “Yaş 
grubunda ana damarın tıkanması 
belki 100 binde 4 oranlarında bilimsel 
olarak gördüğümüz, çok nadir bir şey. 
Saniyeler içinde ölümün kıyısında 
gezdik. Bu hasta kaybedilebilirdi.” 
ifadesini kullandı. AA

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Hastane 
başhekimi Prof. Dr. 

Yekta Öncel ise zama-
nında müdahalenin önemine 

dikkati çekerek, “Doktorlarımız ve 
hemşirelerimizin zamanında yaptığı 
müdahale sonucu genç bir hastamız 

sevdiklerine kavuştu. Bir hekim 
olarak bizi en çok mutlu eden şey 

hastamızın yüzünün gülerek 
buradan ayrılmasıdır.” 

sözlerini sarf etti.

‘Zamanında 
müdahale 

önemli’

Ildırı’da kültür, tarih 
ve lezzet buluşması
Ildırı Mübadil Buluşması, tarihi panellerden mutfak atölyelerine, sergilerden 
konserlere kadar pek çok etkinlik ile ziyaretçilere keyifli saatler yaşattı 
ÇEŞME Belediyesi tarafından Çeşme 
Kent Konseyi ve Çeşme Rumeli Müba-
dilleri Derneği iş birliği ile Çeşme’nin 
kültürel zenginliklerini, 
mutfak mirasını ve 
mübadil geçmi-
şini yaşatmak 
amacıyla 
düzenlenen 
Ildırı Mübadil 
Buluşması 24-
25 Mayıs 2025 
tarihlerinde Ildırı 
Köyü’nde gerçekleşti-
rildi. İki gün süren programda, tarihi 

panellerden mutfak atölyelerine, sergi-
lere kadar pek çok etkinlik ziyaretçilerle 
buluştu. Mübadil kültürünün izlerini 
taşıyan bu program hem Çeşmelileri 
hem de bölgeyi ziyaret eden misafirlere 

Ildırı’da eşsiz bir deneyim yaşattı 

Antik kentin hikayesi 
Etkinliğin ilk günü olan 24 

Mayıs’ta Halk Eğitim Mer-
kezi öğrencilerinin ‘Sulu Boya 

Resim Sergisi’, Çalkalama yapımı, 
Horoz Tepsi yapımı, Enginarlı Pilav 

yapımı atölyeleri büyük ilgi görürken, 
Tarihçi Prof. Dr. Kemal Arı ve Tarih 

Uzmanı Alis Altan’ın konuşmacı 
olarak yer aldığı “Mübadele, Yolculuk, 
Yoksulluk ve Ölüm” ile Arkeolog Dr. 
İbrahim Önol’un konuşmacı olarak 
yer aldığı “Erythrai: Çeşme’nin Kültür 
Mirası: Antik Kaynaklar ve Arkeolojik 
Buluntular Işığında Bir Antik Kentin 
Hikayesi” Panellerine katılım yoğundu. 
Akşam saatlerinde ise Kolektik İstan-
bul konseri ile katılımcılar keyifli anlar 
yaşadı. 

Etkinliğin ikinci gününde ise 
katılımcılar, Arkeolog Dr. İbrahim Önol 
eşliğinde “Erythrai Antik Kenti Gezisi” 
düzenlendi. HABER MERKEZİ 

TÜRK tiyatrosunun öncüsü Bedia Muvahhit’in 
anısını yaşatmak amacıyla bu yıl 13’üncüsü 
düzenlenen Bedia Muvahhit Tiyatro Ödülleri, 
İzmir’de düzenlenen törenle sahiplerini buldu. 
Dünya Tiyatro Ödülleri listesinde de yer alan 
prestijli ödüller kapsamında, Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi Şehir Tiyatrosu, yılın en başarılı 
Anadolu tiyatrosu olarak Göksel Kortay Özel 
Ödülü’ne layık görüldü. Şehir Tiyatrosu ekibi, 
ödülü, yarışmanın Onursal Jüri Başkanı da olan 
Göksel Kortay’ın elinden aldı. 

Sahne Tozu Tiyatrosu ev sahipliğinde Haldun 
Dormen Sahnesi’nde gerçekleştirilen ödül 
gecesine, törenin sanat danışmanı Haldun 
Dormen, Onursal Jüri Başkanı Göksel Kortay, 
Zerrin Tekindor, Halit Ergenç, Meltum Cumbul 
gibi birbirinden değerli isimler katıldı. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyat-
rosu Genel Sanat Yönetmeni Kubilay Penbekli-
oğlu, “Bu ödül yalnızca bir başarı belgesi değil, 
bizim için büyük bir onur, bir sorumluluk ve aynı 
zamanda bir motivasyon kaynağı. Bu ödül, Ma-
nisa halkına ve tiyatroya gönül veren herkese 
armağanımızdır” dedi. HABER MERKEZİ 

Manisa Şehir 
Tiyatrosu’na
büyük onur

Cemile Cemile 
TekinTekin

Sedat Sedat 
TaşTaş

GörkemGörkem
DumanDuman



28 MAYIS 2025 ÇARŞAMBA

Altay’da kongre zamanı

Nesli Balcı Yılmaz

“Göztepe bu, 
her şeyi 

yaşayacaksın”
balcinesl@gmail.com

Göztepe için lig geçen hafta bitmişti. Avrupa 
hayalleri resmi olarak sona ermişti. Fakat 
rakip Galatasaray olunca her şey değişebiliyor. 

Özellikle taraftar bu karşılaşmaya ayrı bir motive 
oldu. Çünkü ilk yarıda Galatasaray deplasmanında 
edilen küfürleri unutmamışlardı. Hele ki karşılaşma 
öncesinde bir Galatasaraylı yöneticinin kendilerini 
şampiyon olduğunu ve alkışlanmaları gerektiğini 
açıklaması ortamı daha da gerdi. 

Maça bakacak olduğumuzda ise; tribünlerde 
Galatasaray değil sanki Göztepe şampiyon olmuş gibi 
bir hava vardı. Eksik kadrosuyla gelen İstanbul ekibi 
karşısında Göz - Göz maça hızlı başladı. Fakat son 
dönemlerde olduğu gibi skor üretmekte zorluk çekil-
di. Zaten rakip eksik olabilir ama Göztepe sakatla-
rından dolayı aylardır eksik. Sahadaki kadro elinden 
geldiği kadar iyi mücadele etti diyebiliriz. Ancak, 
tecrübe farkı duran topta ortaya çıktı. Göztepe birçok 
pozisyonu harcarken tek bir pozisyonla rakip golü 
buldu. Sonrasında zaten maç koptu.

2 - 0 biten karşılaşmada skorun önemi iki takım 
için yoktu.

Yine de değinmek istediğim birkaç konu var. Gür-
sel Aksel Stadı’na gelen takımların oyuncuları çimlere 
bayılıyor. Neredeyse hepsi yerden kalkmıyor. Buna 
şampiyon olan da düşen de dahil. Daha ilk dakikalar-
dan itibaren bir vakit geçirme isteği var. Üzerine bir 
de art niyetli hakemleri eklediğimizde Sarı-Kırmızılı-
ların iç sahada neyle uğraştığını anlayabiliyoruz. Belki 
de bunun sebebi taraftar baskısı olabilir. 

Lig biterken Göztepe’de yeni sezon planlaması 
şimdiden başladı. Basın tribününde Romulo’nun 
Belçika ya da Hollanda’dan bir takıma imza atacağı 
söyleniyor. O yüzden yıldız oyuncu için taraftarı 
önünde son maçıydı. Bir de eleştirilerin odağında 
olan bir oyuncu vardı sahada. Kaleci Lis. Özellikle li-
gin ikinci yarısında kötü performans sergiledi. Taraf-
tarın en güvendiği isimlerden olan tecrübeli eldiven, 
büyük hayal kırıklığı yarattı. Bir önceki hafta da aynı 
tepkileri Arda almıştı. Dolayısıyla Göztepe önümüz-
deki yıl yepyeni bir kadro kuracak gibi görünüyor. Bu 
gidişle atanıyla tutanıyla 11’e en az 6 futbolcu gelecek 
gibi görünüyor. Neyse Kasımpaşa maçı da oynansın, 
lig bir bitsin, önümüzü görelim. Taraftarın dediği gibi 
“Göztepe bu, her şeyi yaşayacaksın.”

Önce Menemen FK, ardından Karşı-
yaka ve en son Altınordu... Bir üst 
lige çıkmak için mücadele ettikleri 

play-offlarda elenmekten kurtulamadılar. 
Bu üç takım ve rakiplerinin ortak özellikleri 
vardı. Desteği olanlar ve desteği olmayanlar...

Menemen FK’da politikacılar şeref tribü-
nündeki yerini aldı, bu iyi. Taraftarının stadı 
doldurmasına rağmen büyük çoğunluğu 
sadece maçı izledi. Destek için anons yapıldı 

ama hiçbir fayda vermedi. Karşıyaka taraf-
tarı evinde bile bile kuralları çiğneyip ceza 
aldı ve play-offta takımını yalnız bıraktı. 
Politikacılar ilgi göstermedi. Altınordu’nun 
da taraftarı yok denecek kadar az. Politika-
dan destek almayan bir diğer ekipti.

Rakipleri taraftarından politikacısına 
kadar hiçbir zaman yalnız kalmadılar ve her 
türlü desteği aldılar. Bu sayede Muş Spor 2. 
Lig’e çıkarken, 4-1’in rövanşında yarıda kalan 
maç sonrası büyük ihtimalle finale kalacak 
olan Van Spor, Batman Petrolspor’la 1. Lig’e 
çıkmak için mücadele edecek.

Altınordu tecrübeye boyun eğdi
Buradan pazartesi oynanan karşılaşmaya 

geçeyim. Evinde 1-0 yenilginin ardından dep-
lasmanda 1-1’lik beraberlik alan Altınordu, 

Batman Petrolspor’a eldi.
Genel olarak 2. Lig’in altında bir karşılaş-

ma izledik. Ne paslaşmalar düzgündü ne de 
ataklar. Gelişigüzel hücuma çıkıldı, hiçbir or-
ganizasyon göremedik. Çok sakatlık yaşandı, 
oyun sürekli durdu. Tempo çok düşük kaldı. 

***
Batman Petrolsporlu oyuncular daha 

çok koştu, ileride pres yaptı ve rakibini 
oynatmamaya çalıştı. Bunda da başarılı oldu. 
Stadı tamamen dolduran taraftarları, yüksek 
bütçeli takım olması ve deneyimli oyuncuları 
kadrosunda bulundurması sayesinde turu 
atlamayı başardı.

Taraftarı sahaya çok fazla yabancı madde 
attı. Bunlar neyse ki hiç kimseye isabet etme-
di. Hakem Ali Şansalan’ın buna müdahale 

etmesi gerekirdi, sessiz kaldı.
***
Altınordu’yu bu sezon sadece Altay 

karşılaşmasında izleyebilmiştim. Stadı çok 
uzakta olduğu için gitmek mümkün ol-
mamıştı. Bu mücadelede kazanma isteğini 
hiç göremedim. Gol atması gerekirken çok 
sakin kaldı. Yavaş oynadı, hiç acele etmedi. 
Hırs, istek yoktu, inanmışlık yoktu. 

Paslar çok kötü atıldı. Ya yerini bulmadı 
ya da pres altındakiler tercih edildi. İsabetli 
atıldığında da bir türlü kontrol edilemedi 
ve top çok açıldı. Sanki meşin yuvarlak-
la değil balonla oynuyor gibiydiler. Bu 
yüzden hücuma çıkmakta zorlandı. Böyle 
olunca ne kanatlardan ne de cepheden 
gidebildi. Rakibin hatası gerekliydi, 2 kere 

yapıldı. Karşı karşıya fırsatları öylesine 
kötü harcadı ki inanılır gibi değildi. Yani 
tur atlayacak şansı yakaladı. Sadece 1 güzel 
atağı vardı, onda da penaltı verildi ve golü 
buldu.

Kaleci Serhat Öztaşdelen güzel kur-
tarışlar yaptı. Fakat topu oyuna sokarken 
skor lehlerineymişçesine çok zaman har-
cadı. Bir kere de topsuz alanda sakatlandı 
ve tedavisi için beklendi. Oysa kalecilerin 
sakatlık yaşama ihtimalleri çok düşüktür.

Yakal Taylan ilk dakikalarda kaleciyle 
karşı karşıya net pozisyonu harcadı. Topa 
vuramadı bile sadece dokunup kaleciye 
teslim etti. Bunun dışında kendisine atılan 
pasları kontrol edemeyip, topu rakibe 
kaptırdı.

Murat Beşir Babaoğlu

İzmir’in son 
hüsranı

 Altınordu
muratbabaoglu@hotmail.com

“Geleceğin Şampiyonları 
Projesi”nin tanıtımında 

konuşan İzmir 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, 
“4.5 milyonluk şehirde 
mutlaka cevherler var. 

Yeter ki onları keşfedelim. 
Hayalimiz, 2028 

Olimpiyatları’nda İzmirli 
sporcuların bayrağımızı 
göndere çektirmesi” diye 

konuştu

İzmir’de sporu yaymak 
ve olimpik düzeyde 
sporcular yetiştirmek 

amacıyla hayata geçirilen 
“Geleceğin Şampiyonları 
Projesi”nin tanıtımında 
konuşan İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Cemil Tugay, “2028 
Olimpiyatları’nda en 
büyük hayalimiz İzmirli 
sporcuların bayrağımızı 
göndere çektirmesi” 

dedi. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi, İZTO, spor 

kulüpleri ve ailelerin iş birliğiyle 
yürütülecek projenin hedefi, 

İzmir’in spor alanındaki potansiyelini 
daha ileri taşımak. 

“Sağlıklı şehir”
Göztepe Onursal Başkanı 

Mehmet Sepil’in 
de katıldığı tanıtım 

toplantısına, İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. Cemil 
Tugay, CHP İzmir  İl Başkanı 
Aslanoğlu, Gaziemir Belediye 
Başkanı Ünal Işık ve İZTO Başkanı 
Özgener’in yanı sıra çok sayıda spor 
insanı katıldı. Projede hedef, İzmir’de 
yetenekli genç sporcuların erken yaşta 
keşfedilmesi, uluslararası başarıya giden yolda 
yalnız bırakılmamaları. İzmir’in dört bir yanına 
yayılacak spor istasyonları, okullar arası iş 
birlikleri ve kulüplerle yapılacak koordinasyon 
sayesinde bu gençlerin önü açılacak. Açılışta 
konuşan ve sporun sadece fiziksel gelişim değil, 
aynı zamanda toplumsal kalkınma için de bir 
araç olduğuna dikkat çeken İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tugay, yetenekli çocukların 
erken fark edilmesi ve desteklenmesinin önemine 
vurgu yaptı. İzmir’in uzun süredir 
olimpiyat şampiyonları çıkarmayı 
arzuladığını söyleyen Başkan 
Tugay, “2028 Olimpiyatları’nda 
İzmirli sporcuların bayrağımızı 
göndere çektirmesi en büyük 
hayalimiz. 4.5 milyonluk 

bir şehirde mutlaka 
cevherler var. Yeter ki bu 

çocukları fark edelim, 
onlara gerekli desteği 
verelim” ifadelerini 
kullandı. 

Projeye olan 
katkılardan da 

bahseden 
Başkan Tu-

gay, “Büyük-
şehir olarak 
projenin yüzde 
75’ini, İzmir Ticaret 

Odası yüzde 20’sini kar-
şılayacak. Ailelere düşen 
yüzde 5’lik kısmı da biz 

üstleniyoruz. Hiçbir 
çocuğumuzun imkân-
sızlık nedeniyle bu 
projeden mahrum 

kalmasına izin 
vermeyeceğiz” 

diyerek salondan 
büyük alkış aldı.

‘Çocuklarımız 
‘Çocuklarımız 

projeden projeden 
mahrum mahrum 

kalmayacak’
kalmayacak’

Tanıtım 
toplantısında İZTO 

Başkanı Özgener yaptığı 
konuşmada İzmir’in sporcu yetiştirme 

kapasitesinin altını çizdi, “Futboldan jimnastiğe, yüzmeden su 
sporlarına kadar birçok branşta yetişmiş sporcularımız ulus-
lararası başarılara imza attı. Onların başarıları bu projeye ilham 
kaynağı oldu” dedi, projenin sürdürülebilir destek modeliyle genç 
yeteneklerin yanında olacağını belirtti.” dedi.

OLOLiiMPMPiiYATLARYATLAR

2. Lig Beyaz Grup’ta sezona şampiyonluk 
parolasıyla başlayan Altınordu, Play-Off 
3. Tur’da Batman Petrolspor’a elenerek 
1. Lig hedefini önümüzdeki sezona 
erteledi. Ligde normal sezonu 5. sırada 
tamamlayıp Play-Off 1. Tur’da Adana 01 

FK’yı eledikten sonra 2. Tur’da Kasta-
monu’yu eleyen İzmir temsilcisi, 3. Tur’da 

final biletini Batman temsilcisine kaptırdı. 

Evinde 1-0 yenildiği Petrolspor’la deplasmanda 
1-1 berabere kalan Kırmızı-Lacivertliler istediği 
sonucu alamasa da gösterdiği mücadele ile alkış 
topladı.

Takımı moral verdi
Altınordu’da Olcay Şahan ve Ersan Parla-

tan’ın ardından son haftalarda göreve getirilen 
Teknik Direktör Namet Ateş, 1-1 biten Batman 

Petrolspor maçının 
ardından oyuncu-
larına gösterdikleri 
mücadele için teşekkür 
edip, takıma moral verdi. 
Altınordulu taraftarlar da 
sosyal medyada yaptıkları 
yorumlarda futbolculara 
sahip çıktı. DHA

Umutlar başka bahara kaldıUmutlar başka bahara kaldı

 “İzmir’in potansiyeline 
inancımız tam”

 “İzmir’in  “İzmir’in 
potansiyeline 
potansiyeline 

inancımız inancımız 
tam”tam”

SÜPER Lig’de cuma günü deplasmanda oynayacağı 
Kasımpaşa maçıyla 2024-2025 sezonuna nokta koyacak 
Göztepe, yeni sezon için kolları sıvadı. Brezilyalı yıldız 
golcüsü Romulo’yu 15 milyon Euro ya da üzeri bir bedel-
le Avrupa’ya uğurlamaya hazırlanan Göztepe, Kongolu 
santrfor Claudy M’Buyi’nin peşine düştü. Bu sezonu 
Avusturya 1. Lig ekibi St. Pölten’de geçiren 25 yaşındaki 
futbolcu 26 resmi maçta 23 gol attı.

Fransa vatandaşı
Fransa vatandaşı da olan M’Buyi futbola 

Stade Laval takımında başladı. Ardından 
Fransa’da Jura Sud ve Villefranche’de for-
ma giyen M’Buyi, Göztepe scout ekibinin 
dikkatini çekmeyi başardı. M’Buyi’ye 
Göztepe’nin yanı sarı Rapid Wien, Legia 
Varşova ve Slovan Bratislava 
takımlarının da ilgisi olduğu 
iddia edildi. Öte yandan 
Göztepe’nin Kamerunlu 
stoperi Malcom Bokele 
milli takıma davet edildi. 
Kamerin’de Tchama-
deu ve Dibango’nun 
sakatlanması üzerine 
Bokele kafileye davet 
edildi. Kamerun 6 Hazi-
ran’da dostluk maçında 
Ekvador Ginesi ile karşı 
karşıya gelecek. DHA

Göztepe’de 
hedef M’Buyi

İZMİR’İN İZMİR’İN köklü kulüplerinden Altay bugün köklü kulüplerinden Altay bugün 
olağan genel kurula gidecek. 2. Lig Beyaz Grup’ta olağan genel kurula gidecek. 2. Lig Beyaz Grup’ta 
küme düşerek 8 yıl sonra 3. Lig’e dönen Siyah-Be-küme düşerek 8 yıl sonra 3. Lig’e dönen Siyah-Be-
yazlıların kongresi İzmir Atatürk Stadı’ndaki Türki-yazlıların kongresi İzmir Atatürk Stadı’ndaki Türki-
ye Faal Futbol Hakemleri ve Gözlemcileri Derneği ye Faal Futbol Hakemleri ve Gözlemcileri Derneği 
Toplantı Salonu’nda saat 18.30’da başlayacak. Al-Toplantı Salonu’nda saat 18.30’da başlayacak. Al-

tay’da Sinan Kanlı başkan adaylığından çekildiğini tay’da Sinan Kanlı başkan adaylığından çekildiğini 
açıklarken, Siyah-Beyazlılarda diğer başkan adayı açıklarken, Siyah-Beyazlılarda diğer başkan adayı 
Yüksel Gürüz sürpriz bir aday çıkmazsa seçime tek Yüksel Gürüz sürpriz bir aday çıkmazsa seçime tek 
listeyle girerek kulübün yeni başkanı olacak. listeyle girerek kulübün yeni başkanı olacak. 

Genel kurulda görevi teslim edecek mevcut Genel kurulda görevi teslim edecek mevcut 
Başkan Süleyman Özkaral, delegelerle 1 yıllık Başkan Süleyman Özkaral, delegelerle 1 yıllık 

görev sürecindeki icraatlarını paylaşacak. Altay’ın görev sürecindeki icraatlarını paylaşacak. Altay’ın 
toplam borcunun 1 milyar TL’nin üzerinde olduğu toplam borcunun 1 milyar TL’nin üzerinde olduğu 
ifade edilirken, transfer yasağı bulunan kulüpte ifade edilirken, transfer yasağı bulunan kulüpte 
başkanlığa talip olan Yüksel Gürüz, transfer tahta-başkanlığa talip olan Yüksel Gürüz, transfer tahta-
sını açarak Altay’ı eski günlerine döndüreceklerini sını açarak Altay’ı eski günlerine döndüreceklerini 
vadetti. vadetti. DHADHA

Dilek
Çakır Durak

MahmutMahmut
ÖzgenerÖzgener

NametNamet
AteşAteş

 Cemil Cemil
 Tugay Tugay

Yüksel Yüksel 
GürüzGürüz


